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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 

ΤΗΣ ΜΕ ΑΡΙΘ. 3/2017 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Στις Σέρρες και στο Διοικητήριο, σήμερα την 15   του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2017, 

ημέρα της εβδομάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το Δημοτικό Συμβούλιο Σερρών, 

ύστερα από την αριθµ. 3/09-02-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 

Συμβουλίου, που επιδόθηκε σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους, σύμφωνα µε τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 

2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 40 Δημοτικών Συμβούλων 

παρόντες ήταν 36, δηλαδή: 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ : 

 

 

ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ( ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ.Σ.) 

ΙΛΑΝΙΔΟΥ ΔΕΣΠΟΙΝΑ (ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.) 

ΘΕΟΧΑΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ (ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ.Σ) 

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ  

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ  

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ  

ΓΑΛΑΝΗΣ ΣΤΕΡΓΙΟΣ  

ΓΑΤΣΙΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  

ΓΑΤΣΙΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

ΓΙΑΝΝΑΚΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΓΚΟΤΣΗΣ ΗΛΙΑΣ  

ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  

ΔΟΥΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ  

ΔΡΙΓΚΑ ΧΡΥΣΟΥΛΑ  
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ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΣΤΑΛΑΚΤΗ  

ΚΑΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ  

ΚΑΛΩΤΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ 

ΚΑΡΠΟΥΧΤΣΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΚΥΡΤΑΣΟΓΛΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΑΒΡΑΑΜ  

ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΜΗΛΙΔΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ  

ΜΟΣΧΟΛΙΟΣ ΖΩΓΡΑΦΟΣ  

ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ-ΣΑΡΑΚΕΝΙΔΟΥ ΣΟΦΙΑ  

ΜΥΣΤΑΚΙΔΗΣ ΠΑΥΛΟΣ  

ΡΑΜΠΟΤΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ  

ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

ΤΕΡΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

ΤΣΑΛΙΚΟΓΛΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΦΩΤΙΑΔΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ  

ΧΑΡΙΤΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  

ΧΑΣΑΠΙΔΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΧΑΤΖΗΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ  

ΧΡΑΠΑΣ ΠΑΝΤΕΛΗΣ  

ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ : 

 

ΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ -ΑΡΒΑΝΙΤΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ  

ΓΕΩΡΓΟΥΛΑ ΣΟΥΛΤΑΝΑ  

ΚΑΛΑΪΤΖΙΔΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ  

ΚΑΡΥΔΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

 

 

Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν 

σύμφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρών δεν ήταν 

κανείς. 

 

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ., μετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

Δημοτικού Συμβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο Δήμαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, που 

κλήθηκε σύμφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 
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……………………………………….. 

 

 

…………………..…….. 

 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

 

Έχοντας υπόψη: 

Τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87 ΤΑ) «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης», σας 

παρακαλούμε να προσέλθετε στην αίθουσα «Κωνσταντίνος Καραμανλής» του Διοικητηρίου 

σε τακτική συνεδρίαση του Σώματος που θα γίνει στις 15 Φεβρουαρίου 2017, ημέρα Τετάρτη 

και ώρα 19:00΄, με θέματα ημερήσιας διάταξης: 

 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση επικαιροποιημένης μελέτης και εκτέλεσης του έργου: ¨Επέκταση 

  δικτύου πεζόδρομων πόλης Σερρών έτους 2017¨.  

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Τροποποίηση της αριθμ. 665/2012 Α. .Σ. περί τροποποίησης Κανονισμού  

  Δράσεων, χρήσης πεζόδρομων, πεζοδρομίων, πλατειών και κοινόχρηστων 

  χώρων. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ Γρηγοριάδης Π. 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με επανεξέταση των πράξεων  

  επιβολής εισφοράς σε χρήμα και διόρθωση της 277/2016 Α. .Σ.  

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Μυστακίδης Π. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Ορισμός μέλους για την συγκρότηση επιτροπής παραλαβής έργων   

  προϋπολογισμού άνω των 5.869,41 € έτους 2017 σύμφωνα με τις διατάξεις 

  της παρ. 2 του άρθρου 376 του Ν. 4412/2016. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 5ο:  Σύσταση επιτροπής προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων:  

  Α) Ασφαλτοστρώσεις ΔΣ Σερρών έτους 2015 και  
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  Β) Συντήρηση και βελτίωση οριζόντιας και κάθετης σήμανσης οδικού δικτύου 

  έτους 2015 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 6ο :  Έγκριση της υπ’ αριθμ. 16/2017 απόφασης του  Δ.Σ. της Κ.Ε.ΔΗ.Σ. με θέμα 

  αναμόρφωση προϋπολογισμού έτους 2017 

  Εισηγητής: Ο πρόεδρος της Κ.Ε.ΔΗ.Σ. κ. Ραμπότας Ε. 

 

ΘΕΜΑ 7ο:  Έγκριση της  υπ' αριθμό 158/2016 απόφασης του ΔΣ του Ο.Π.Α.Κ.Π.Α.  

  Δήμου Σερρών περί έγκρισης ισολογισμού έτους 2015 

  Εισηγητής: Ο πρόεδρος του ΟΠΑΚΠΑ κ. Χατζημαργαρίτης Μ. 

 

ΘΕΜΑ 8ο: Καθορισμός θέσεων πρακτικής άσκησης σπουδαστών ΤΕΙ στο Δήμο Σερρών. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ  9ο: Καθορισμός του αριθμού των ασκούμενων σπουδαστών των ΕΠΑ.Σ.  

  μαθητείας του ΟΑΕΔ στο Δήμο Σερρών. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Καθορισμός του αριθμού των μαθητευόμενων μαθητών στην υλοποίηση του 

  ¨Μεταλυκειακού έτους – τάξης μαθητείας¨ αποφοίτων ΕΠΑΛ στο Δήμο  

  Σερρών. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση πρόσληψης προσωπικού με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου 

  για την υλοποίηση της συγχρηματοδοτούμενης πράξης ¨Κέντρο Κοινότητας 

  Δήμου Σερρών με παράρτημα ΡΟΜΑ¨ στο πλαίσιο του Ε.Π. ¨Κεντρική  

  Μακεδονία 2014-2020¨. 

  Εισηγήτρια: Η αντιδήμαρχος κ. Αγιαννίδου Στ. 

 

ΘΕΜΑ  12ο:  Γνωμοδότηση για: 

  α) μεταβολές στις σχολικές μονάδες της Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης που  

  υπάγονται στο Δήμο Σερρών για το σχολικό έτος 2017-2018 και  

  β) για τη μη μεταβολή στις σχολικές μονάδες της Δευτεροβάθμιας   

  Εκπαίδευσης που υπάγονται στο Δήμο Σερρών για το Σχολικό έτος 2017- 

  2018 

  Εισηγητής: Ο πρόεδρος της Δ.Ε.Π. κ. Τερζής Β. 
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ΘΕΜΑ  13ο:  Έγκριση διενέργειας προμήθειας 

  α) Σερραϊκών παραδοσιακών ειδών (ούζο, ακανές) για τις ανάγκες του Δήμου 

  Σερρών και 

  β) ειδών καθαριότητας υγιεινής και ευπρεπισμού για τις ανάγκες του Δήμου 

  Σερρών και των Νομικών του Προσώπων, έτους 2017-2018. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ  14ο:  Αναμορφώσεις  πιστώσεων  εγκεκριμένου  προϋπολογισμού  οικον. έτους  

  2017 από την Οικονομική Υπηρεσία του Δήμου. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ 15ο:  Γνωμοδότηση σχετικά με εργασίες ανασκαφής κρυμμένου θησαυρού στο  

  αγρόκτημα ¨Κρίνος¨ Δήμου Σερρών. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Έγκριση αλλαγής επωνυμίας και μετατροπής της μορφής της εταιρείας που 

  συμμετείχε στον διαγωνισμό με τίτλο: 

  α) ¨Προμήθεια και έλεγχος συντήρησης πυροσβεστήρων¨ του Δήμου Σερρών, 

  λόγω τροποποίησης της εταιρείας από Ε.Ε. σε Ιδιωτική Κεφαλαιουχική  

  Εταιρεία (ΙΚΕ) 

  β) ¨Προμήθεια οστεοθηκών των Δημοτικών κοιμητηρίων της .Ε. Λευκώνα και 

  της Τ.Κ. Καλών Δένδρων¨ του Δήμου Σερρών, λόγω τροποποίησης της  

  εταιρείας από Ο.Ε. σε Ιδιωτική Κεφαλαιουχική Εταιρεία (ΙΚΕ) και 

  γ) ¨Προμήθεια καυσίμων – λιπαντικών¨ του Δήμου Σερρών, λόγω   

  συγχώνευσης και απορρόφησής της, από ¨ΕΚΟ ΑΒΕΕ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟ-ΕΙΔΩΝ¨ 

  σε ¨ΕΚΟ ΕΒΕΕ¨. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Έγκριση μίσθωσης κτηρίου για τη στέγαση και τη λειτουργία του   

  παραρτήματος ΡΟΜΑ του Κέντρου Κοινότητας του Δήμου Σερρών.  

  Εισηγήτρια: Η αντιδήμαρχος κ. Αγιαννίδου Στ. 

 

ΘΕΜΑ 18ο:  Εξέταση ένστασης του αναδόχου του έργου ¨Βιοκλιματικές αναβαθμίσεις  

  δημόσιων ανοικτών χώρων στο Δήμο Σερρών¨ κατά της υπ’ αριθμ. πρωτ.  

  53911/2-12-2016 απόφασης της ΔΤΥ για την επιβολή ποινικών ρητρών που 

  αφορούν το ως άνω έργο. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 
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ΘΕΜΑ 19ο:  Έγκριση τροποποίησης τεχνικού προγράμματος Δήμου Σερρών έτους 2017 

  και αναμόρφωση του προϋπολογισμού. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 20ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: ¨Κατασκευή εγκαταστάσεων πυροπροστασίας 

  στο Κλειστό Γυμναστήριο και στο Εθνικό Στάδιο του Δήμου Σερρών¨. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ Γκότσης Η 

 

ΘΕΜΑ 21ο :  Έγκριση παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης του έργου: Ασφαλτοστρώσεις ΔΕ 

  Σκουτάρεως έτους 2016 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γκότσης Η. 

 

ΘΕΜΑ 22ο:  Έγκριση μετακίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου για τον μήνα Μάρτιο. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

ΘΕΜΑ 23ο:  Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου και του 

  εντεταλμένου Δημ. Συμβούλου κ. Χράπα Παντελή για τους μήνες Ιανουάριο 

  και Φεβρουάριο. 

  Εισηγητής: Ο αντιδήμαρχος κ. Γαλάνης Στ. 

 

 

 

              Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.   

 

 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ 

 

 

……………………… 

…………….. 
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3Η    ΣΥΝΕΧΙΖΟΜΕΝΗ   ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι  η  σημερινή  συνεδρίαση  θεωρείται  

συνέχεια  της  συνεδρίασης  της  Τετάρτης .  Σταματήσαμε  στο  τρίτο  θέμα  

και  ολοκληρώσαμε  την  συνεδρίαση .   

 Ξεκινάμε  την  σημερινή  συνεδρίασή  μας  από  το  τέταρτο  θέμα  της  

ημερήσιας  που  αφορά :  

 

ΘΕΜΑ  4ο:  

Ορισμός  μέλους  για  την  συγκρότηση  επιτροπής  παραλαβής  έργων  

 προϋπολογισμού  άνω  των  5.869,41 € έτους  2017 σύμφωνα  

 με  τις  διατάξεις  της  παρ .  2 του  άρθρου  376 του  Ν .  4412/2016.  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Φυσικά  κληρωτίδα  εδώ  πέρα ,  με  κλήρωση  θα  γίνει ,  θα  επιλέξουμε  ένα  

τακτικό  και  ένα  αναπληρωματικό  μέλος .  Παρακαλώ  ένα  άτομο  ας  έρθει  

εδώ .   

 Κλείσε  τα  ματάκια  νεαρέ  μου .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Ένα  τακτικό .  Μηλίδης  Θεόδωρος .  Τι  τυχερό  παιδί  που  είναι .  Με  

αναπληρωματικό  του  Θόδωρου ;  Αναπληρωματικός  του  κ .  Μηλίδη  ο  κ .  

Γκότσης .  Τακτικό  Μηλίδης  Θεόδωρος  και  αναπληρωματικό  Γκότσης .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μπαίνουν  στην  κληρωτίδα  άπαντες .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Μήπως   θέμα  περισσότερο  τάξης  Πρόεδρε ;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  νόμος  προβλέπει  όλους  ανεξαιρέτως .  Τακτικό  μέλος  είναι  ο  

Θόδωρος  Μηλίδης .  Όποιος  θέλει  προσβάλει  την  διαδικασία .  Δεν  

υπάρχει  θέμα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα  πέμπτο .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Είπα  όχι  εγώ .    

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Οι  υπόλοιποι  ναι ;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ωραία .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Ναι  για  την  κ .  Μηλίδη ,  όχι  για  τον  κ .  Γκότση .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πολύ  ωραία .   
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Σε  παρακαλώ  πάρα  πολύ .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όπως  το  γράφει ,  όπως  το  λέει  ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης  έτσι  θα  

γραφτεί .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  77/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα  πέμπτο .   

 

ΘΕΜΑ  5ο:  

Σύσταση  επιτροπής  προσωρινής  και  οριστικής  παραλαβής  των  

έργων:  

Α)  Ασφαλτοστρώσεις  ΔΣ  Σερρών  έτους  2015 και  

Β)  Συντήρηση  και  βελτίωση  οριζόντιας  και  κάθετης   

σήμανσης  οδικού  δικτύου  έτους  2015  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Από  το  Πρακτικό  Επιτροπής  Κληρώσεων  αναδείχθηκαν  ως  τακτικά  

μέλη  η  κυρία  Στρίκα  Ελένη  ως  Πρόεδρος  και  ο  κ .  Μανάτης  Βασίλειος  

ως  μέλος .  Και  ως  αναπληρωματικά  για  αυτή  την  Επιτροπή ,  η  κυρία  
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Μπαρπουτίδου  Αικατερίνη  ως  Πρόεδρος  και  ο  κ .  Κωνσταντινίδης  

Μάλλιος  ως  μέλος .  Για  το  Α  αυτά .   

 Για  το  Β ,  δηλαδή  για  την  Συντήρηση  και  βελτίωση  οριζόντιας  και  

κάθετης  σήμανσης  οδικού  δικτύου  έτους  2015 ως  τακτικά  μέλη  η  κυρία  

Στρίκα  Ελένη  ξανά  κληρώθηκε  ως  Πρόεδρο  ς  και  η  κυρία  Νίκη  

Φωτεινή  ως  μέλος .  Και  ως  αναπληρωματικά  μέλη  η  κυρία  Αρβανιτάκη  

Ελισάβετ  και  η  κυρία  Τσούκα  Ασημίνα .   

 Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όχι  για  την  Αρβανιτάκη .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ορίστε ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όχι  για  την  Αρβανιτάκη .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ωραία .   

 

Σύσταση  επιτροπής  προσωρινής  και  οριστικής  παραλαβής  του  

έργου:  

Α)  Ασφαλτοστρώσεις  ΔΣ  Σερρών  έτους  2015 και  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  78/2017 )  

…………………………  
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Σύσταση  επιτροπής  προσωρινής  και  οριστικής  παραλαβής  του  

έργου:  

Β)  Συντήρηση  και  βελτίωση  οριζόντιας  και  κάθετης  σήμανσης   

οδικού  δικτύου  έτους  2015  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  79/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα  έκτο .   

 

ΘΕΜΑ  6ο  :  

Έγκριση  της  υπ’  αριθμ .  16/2017 απόφασης  του   Δ .Σ .  της   

Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  με  θέμα  αναμόρφωση  προϋπολογισμού  έτους  2017  

Εισηγητής:  Ο  πρόεδρος  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  κ .  Ραμπότας  Ε .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Ραμπότα .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Δυο  λόγια ,  κύριε  Πρόεδρε .  Σχετικά  με  την  πρώτη  αναμόρφωση  της  

Κ .Ε .ΔΗ .Σ . ,  η   οποία  λόγω  της  σύνταξης  του  προϋπολογισμού  του  μήνα  

Οκτώβριου  που  το  χρηματικό  υπόλοιπο  ήταν  170.000 ευρώ  

διαμορφώθηκε  σήμερα ,  με  βάση  τα  τελευταία  στοιχεία  στα  510.950 και  

από  το  οποίο… των  εξόδων .   

 Θέλω  να  πω  το  εξής :  ότι  η  αύξηση  των  εσόδων ,  αυτή  η  οποία  

προέρχεται  έχει  δυο  σκέλη .  Ένα  σκέλος  είναι  από  την  λήψη ,  την  
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έγκριση  μάλλον  θα  έλεγα  των  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  ως  προς  το  

Υπουργείο  Εσωτερικών ,  όπου  μας  γνωστοποιήθηκε  το  τέλος  του  έτους  

όπου  οι  ληξιπρόθεσμες  οφειλές  με  βάση  την  εγκύκλιο  που  είχε  στείλει  

τότε  το  Υπουργείο  δούλεψε  τόσο  η  υπηρεσία  όσο  και  το  Λογιστήριο  

σχετικά  με  τις  ληξιπρόθεσμες  οφειλές  που  μπορούν  να  πληρωθούν  και  

έχουν  την  δυνατότητα  και  αυτό  το  ποσό  ανερχόταν  και  η  πρόθεσή  μας  

ήταν  τότε  για   176.000 ευρώ .   

 Πράγματι ,  στο  σύνολό  τους  και  μετά  από  αρκετές  εργασίες  κατά  

το  φθινόπωρο ,  που  αφορά  την  αλληλογραφία  και  την  ενημέρωση  από  

το   Υπουργείο ,  εγκρίθηκε  ο  φάκελος  και  μπορώ  να  πω  ότι  είμαστε  από  

τις  πρώτες  κοινωφελείς  επιχειρήσεις  που  υποβάλλαμε  πρόταση  για  τα  

ληξιπρόθεσμα .  Τα  ληξιπρόθεσμα ,  ως  γνωστόν ,  κύριε  Πρόεδρε  και  

κύριε  Δήμαρχε ,  αφορούσαν  πληρωμές  που  δεν  πραγματοποιήθηκαν  τα  

προηγούμενα  έτη ,  καθώς  επίσης  εντάξαμε  εδώ  και  τις  οφειλές  οι  

οποίες  προέρχονται  από  τελεσίδικες  δικαστικές  αποφάσεις  που  

έρχονται  από  τις  πρώην  κοινωφελείς  επιχειρήσεις  που  ενσωματώθηκαν  

στην  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  και  πολλές  από  αυτές  είχαν  γίνει ,  μάλιστα  και  ερήμην  

και  ταλαιπωρούσαν  τους  προμηθευτές  για  πάρα  πολλά  έτη .  

 Αυτό  σημαίνει  ότι  τα  176.000 ευρώ ,  μιλάω  για  το  πρώτο  σκέλος  

των  εσόδων ,  τα  176.000 δεν  θα  μπουν  στο  ταμείο  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ . ,  

απλώς  η  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  θα  ενταλματοποιήσει  και  θα  πληρωθούν  οι  

προμηθευτές  εφόσον  πληρούν ,  φυσικά  και  τα  υπόλοιπα  κριτήρια  που  

ορίζει  ο  νομοθεσία  από  τα  Ταμείο  Παρακαταθηκών  και  Δανείων .   

 Άρα  αυτό  είναι  μια  πραγματική  ανάσα  και  μπορώ  να  πω  ότι  

ολοκληρώθηκε  με  την  εγκύκλιο  που  την  έχω  και  εδώ  μπροστά  μου  από  

το  Υπουργείο  Εσωτερικών  που  μας  γνωστοποιήθηκε  και  περιμένουμε  

την  έγκριση  της  αναμόρφωσης  προκειμένου  να  αρχίσει  άμεσα  η  
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ενταλματοποίηση  των  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  βάσει  του  πίνακα  που  

είχε  υποβληθεί  με  ευθύνη  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .   

 Το  δεύτερο  σκέλος  είναι  μια  προσπάθεια  που  πραγματικά  

υλοποιήθηκε  πέρυσι  και  ξεκίνησε  από  αρχές  του  ΄16 και  τα  έσοδα  

έρχονται  αυξημένα  πρώτον  θα  έλεγα  από  την  αύξηση  της  

δυναμικότητας  του  ΚΔΑΠ  ΜΕΑ .  

 Ως  γνωστό  το  ΚΔΑΠ  ΜΕΑ  είχε  μεταφερθεί  κάτω  στο  αθλητικό  

πάρκο  Ομόνοιας  σε  ένα  κτηριακό  συγκρότημα  το  οποίο  αξιοποιήθηκε ,  

εξωραΐστηκε ,  δημιουργήθηκα  όλες  οι  υποδομές  και  είχε  την  

δυναμικότητα  να  φιλοξενήσει  περισσότερα  παιδιά  ΚΔΑΠ  ΜΕΑ .  Εκεί  

αυξήθηκε  πράγματι  η  δυναμικότητα  και  μπορώ  να  πω ,  κύριε  Πρόεδρε ,  

ότι  αυτή  την  στιγμή  υπάρχει  απαίτηση  λειτουργίας  δεύτερης  βάρδιας  

και  έχουμε  αδειοδοτηθεί  και  για  δεύτερη  βάρδια  προκειμένου  να  

δώσουμε  μια  μεγάλη  ανάσα  στις  οικογένειες  που  έχουν ,  μέλη  

οικογενειών  που  έχουν  προβλήματα  προκειμένου  να  ανακουφίζονται  

κατά  τις  ώρες  που  προβλέπεται  στο  ΚΔΑΠ  οι  οικογένειές  τους  σε  μια  

δημιουργική  απασχόληση  των  παιδιών  με  όλα ,  εάν  θέλετε ,  τα  στοιχεία  

που  προβλέπει  η  νομοθεσία  με  εργαστήρια  γυμναστικής ,  με  εικαστικά ,  

με  μουσικές  και  οτιδήποτε  άλλο  προβλέπεται .  Μάλιστα  προβλέπουμε  

να  τους  δώσουμε  και  δεκατιανό .   

 Το  υπόλοιπο  ποσό  έρχεται  από  την  δημιουργία  των  ΚΔΑΠ  στα  

υπόλοιπα  σχολεία .   

 Να  πω  εδώ ,  θα  μας  δώσετε  λίγο  τον  χρόνο ,  ότι  είναι  η  

προσπάθεια  που  ξεκίνησε  και  δεν  μπορώ  να  μην  το  πω  και  δημόσια ,  

ότι  ευχαριστώ  ιδιαίτερα  και  τον  κ .  Μερετούδη  ως  Πρόεδρο  της  

Επιτροπής  της  Α /θμιας  Εκπαίδευσης  για  την  συμβολή  του ,  τον  

Διευθυντή  της  Α /θμιας  καθώς  και  τους  Διευθυντάς  των  Δημοτικών  
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Σχολείων  με  τα  οποία  συνεργαστήκαμε  προκειμένου  να  ξεκινήσει ,  

επιτέλους ,  εδώ  στις  Σέρρες  ΚΔΑΠ  στα  Δημοτικά  Σχολεία ,  που  έχει  ως  

αποτέλεσμα ,  εάν  θέλετε  και  τεράστια  οφέλη  για  τα  ίδια  τα  Δημοτικά  

Σχολεία ,  αφού  θα  φιλοξενούνται  ήδη  τα  ΚΔΑΠ  εκεί .   

 Να  πω  σε  αυτό  το  σημείο  ότι  από  τις  έξι  άδειες  λειτουργίας  που  

ολοκληρώθηκαν  και  πήραμε  πλέον  την  όλη  διαδικασία ,  λειτουργούν  

αυτή  την  στιγμή  τα  πέντε .  Το  ένα  είναι  σε  αναμονή  ανάλογα  το  πώς  

μπορεί  να  εξελιχθεί  και  να  λειτουργήσει .  Το  δε  ενδιαφέρον  των  

συμπολιτών  μας  είναι  πολύ  μεγάλο .  Καλύφθηκε  πλήρως  η  

δυναμικότητα  σε  αυτά  τα  Δημοτικά  Σχολεία  και  είναι  το  2ο ,  το  5ο ,  το  

8ο ,  18ο ,  19ο ,  αυτά  που  λειτουργούν  και  σε  αναμονή  είναι  το  20ο  

Δημοτικό  Σχολείο .  Έχουμε  σχεδιάσει  να  βοηθήσουμε  και  τα  Δημοτικά  

Σχολεία  δημιουργώντας  υποδομές  για  τα  ΚΔΑΠ ,  τα  οποία  φυσικά  και  

θα  μείνουν  στα  Δημοτικά  Σχολεία .   

 Για  την  λειτουργία  αυτών  να  ξέρετε  ότι  στα  Δημοτικά  Σχολεία  

είχαμε  μια  αλληλογραφία  τόσο  με  το  Υπουργείο  Παιδείας  όπου  με  

συγκεκριμένο  έγγραφο  μας  καθόριζε  πως  πρέπει  να  λειτουργήσει  το  

ΚΔΑΠ  στα  Δημοτικά  Σχολεία ,  για  να  μην  διαταραχθεί ,  εάν  θέλετε ,  το  

εκπαιδευτικό  έργο  που  εξελίσσεται  ως  λειτουργία  Δημοτικών  

Σχολείων .   

 Άρα  έρχεται  μια  αύξηση  χρηματοδότησης  αποκλειστικά  από  

λειτουργίες  και  πράξεις ,  η  οποία  υλοποίησε  πέρυσι  η  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  και  γι '  

αυτό  ζητώ  την  έγκρισή  σας .   

 Η  κατανομή  των  εξόδων  πήραμε  τα  ποσά  και  τα  βάλαμε  κατά  μια  

προτεραιότητα  σε  διάφορες  δαπάνες ,  οι  οποίες  μπορεί  να  υλοποιηθούν ,  

μπορεί  και  να  μην  υλοποιηθούν  είτε  στον  μέγιστο  βαθμό  είτε  σε  

ελάχιστο  βαθμό .  
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 Αυτά  είχα  να  πω ,  κύριε  Πρόεδρε .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις  εάν  υπάρχουν ;  Από  τον  κ .  Χρυσανθίδη ,  τον  κ .  Ηλία  

Αναστασιάδη .  Από  τους  δυο .  Παρακαλώ  κ .  Χρυσανθίδη .   

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:   

Ήθελα  να  ερωτήσω  τον  κ .  Πρόεδρο ,  βλέποντας  την  αναμόρφωση  και  το  

μέγεθός  της ,  θέλω  να  ρωτήσω  το  εξής :  ποιος  συνέταξε  τον  

προϋπολογισμό  της  υπηρεσίας ;  Ή  υπηρεσία  ή  κάποιο  λογιστήριο ;  Ο  

λογιστής  που  έχουμε ;  Κάποιος  συνεργάτης ;   

 Μια  δεύτερη  ερώτηση ,  άκουσα  ότι  είπατε  ότι  το  ποσό  των  

176.000 ευρώ  δεν  θα  έρθει ,  δεν  θα  μπει  στα  ταμεία  της  επιχείρηση .  

Εάν  αυτό  είναι  έτσι .  Και  επίσης ,  δεν  φαίνεται  στην  αναμόρφωση  τι  

ακριβώς  αφορά  και  πώς  κατανεμήθηκαν  στους  αντίστοιχους  κωδικούς  

το  ποσό  των  176.000 ευρώ , .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Κύριε  Χρυσανθίδη  να  σας  πω  το  εξής :  ότι  η  σύνταξη  του  

προϋπολογισμού  είναι  σε  συνεργασία  των  υπηρεσιών  και  να  το  πω ,  του  

εξωτερικού  συνεργάτη  του  λογιστικού  γραφείου  προκειμένου  να  

υπάρχει  μια  σύμπραξη  των  ενεργειών  για  το  πώς  ακριβώς  θα  γίνουν  

και  τι  ακριβώς  εκκρεμότητες  υπάρχουν .   

 Άρα  εδώ  σε  αυτό  το  σημείο  το  πρώτο  για  την  σύνταξη  υπάρχει  

μια  καλή  συνεργασία  προκειμένου  να  συμπίπτουν  οι  ενέργειες  όλων  

χωρίς  κανένα  πρόβλημα .  

 Σε  ότι  αφορά  τα  176.000,  τα  176.000 ενταλματοποιεί ,  άρα  

σημαίνει  ότι  βγάζει  το  ένταλμα  προς  πληρωμή ,  αλλά  η  διαδικασία  

όπως  προβλέπει  η  εγκύκλιος  η  συγκεκριμένη ,  λέει  με  ποιο  τρόπο  σε  

πραγματικό  χρήμα  αποπληρώνεται  το  χρέος  αλλά  από  εμάς  έπρεπε  να  
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συνταχθεί ,  γι '  αυτό  και  βάζουμε  τις  76.000 ευρώ ,  εάν  δείτε  στο  τέλος ,  

το  αναλύσατε  καλά ,  ότι  είναι  για  δικαστικές  δαπάνες  και  τα  υπόλοιπα  

είναι  ληξιπρόθεσμες  οφειλές  ιδιωτών  προμηθευτών .  

 Εάν  έχετε  άλλη  ερώτηση .  Νομίζω  δεν  υπάρχει  άλλη ,  αυτό  ήταν .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Ηλίας  Αναστασιάδης .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Ραμπότα  όντως  εδώ  βλέπω  μια  αναμόρφωση  η  οποία  αγγίζει  το  

μισό  εκατομμύριο .  Μεγάλο  το  νούμερο .  Θα  ήθελα  να  σας  ρωτήσω ,  

εφόσον  γνωρίζατε  ότι  το  μισό ,  σχεδόν ,  Δ .Σ ,  αρχής  γενομένης  από  τον  

κ .  Αντιπρόεδρο ,  τον  εκπρόσωπο  της  αντιπολίτευσης ,  τους  

εκπροσώπους  της  αντιπολίτευσης ,  τον  εκπρόσωπο  του  Εργατικού  

Κέντρου  και  έναν  εκ  των  πολιτών  δεν  μπορούσαν  να  έρθουν  και  

ενημερωθήκατε  γι '  αυτό ,  γιατί  το  φέρατε  υπό  μορφή  κατεπείγοντος ,  θα  

μπορούσα να πω; Το βάλαμε 13:00΄ η ώρα, βάλατε την συνεδρίαση 

13:00΄  η  ώρα  και  δεν  λάβατε  υπόψη  καθόλου  το  αίτημα  να  μπει  

15:00΄ή  τέλος  πάντων ,   Δευτέρα  ή  Τετάρτη ,  έτσι  ώστε ,  να  γίνει  μια  

συζήτηση  ουσιαστική  για  να  μπορέσουμε  να  προλάβουμε  πράγματα  τα  

οποία  θα  τα  βρούμε  μπροστά  μας ;   Ένα  είναι  αυτό .   

 Δεύτερον .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όχι ,  ερώτημα  είναι .  Μερικοί  νομίζω  ότι… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Είναι  εκτός  θέματος  η  πρώτη  ερώτηση  που  κάνατε .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  
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Έχει  άμεση  σχέση  με  την  αναμόρφωση .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  έχει  σημασία  αυτό .  Όλα  έχουν  άμεση  σχέση .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Το  δεύτερο ,  έχουμε  ποσά  τα  οποία  είχαν  προϋπολογιστεί  μέσα  στο  ΄16 

με  ημερομηνία  λήξης  31/12 να  κοπούν  τα  εντάλματα .  Με  ποιο  

σκεπτικό  τα  μεταφέρετε ,  εάν  είναι  αυτά ,  στο  ΄17 με  αποτέλεσμα  να  

δημιουργείται  πρόβλημα  στην  τρίμηνη  στοχοθεσία ,  ιδιαίτερα  στην  

τελευταία  τρίμηνη  στοχοθεσία ;  Αυτά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν ,  θα  παρακαλέσω  τον  Πρόεδρο  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  στην  πρώτη  

ερώτηση  είναι  εκτός  θέματος .  Είχατε  νόμιμη  απαρτία ;   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Νόμιμη  απαρτία  είχαν .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Αυτό  με  ενδιαφέρει  εμένα .  Στην  δεύτερη  ερώτηση .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Θα  έλεγα  ότι  δεν  προλαβαίνω  να  απαντήσω .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Αφήστε  το  πολιτικό  ηθικό  κύριε  Αναστασιάδη .  Σε  μένα  όχι  και  εάν  

θέλετε  να  παίξετε  παιχνίδια  παίξτε  αλλού .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αναστασιάδη ,  κύριε  Αναστασιάδη .   
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Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Εντάξει ,  εντάξει .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αναστασιάδη  είστε  εκτός  θέματος .  Σας  παρακαλώ ,  κύριε  

Αναστασιάδη .  Κύριε  Ηλία  Αναστασιάδη  κάνατε  τις  ερωτήσεις .  

Σεβαστείτε  τον  χώρο .  Σεβαστείτε  τους  συναδέλφους .  Και  μην  

αυθαιρετείτε .  Αυθαιρετείτε .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Μερικά  πράγματα… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σας  λέω  για  πολλοστή  φορά  ότι  αυθαιρετείτε .  Σας  παρακαλώ .  Λοιπόν ,  

απάντηση  στην  δεύτερη  ερώτηση .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Θα  είμαι  σύντομος ,  κύριε  Πρόεδρε .  Γιατί  το  μέγεθος  είναι  500.000 

λέει ,  μεγάλο  ποσό  και  τα   λοιπά .  Δεν  είναι  καθόλου  μεγάλο  ποσό .  

Έχουμε  170 υπόλοιπο  συν  176 που  είναι  η  χρηματοδότηση ,  συν  τα  

ΚΔΑΠ  που  υλοποιούνται .  Φυσικά ,  κύριε  Πρόεδρε  εδώ  κάποιοι  μπορεί  

να  ενοχλούνται  για  την  δραστηριότητα  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  ή  για  το  μέγεθος  

με  το  οποίο  εξελίσσονται  τα  πράγματα  εκεί ,  όπου  πλέον  η  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  

αποκτά  αξιοπιστία  και  δεν  είναι  επαίτης  ούτε  από  εδώ  και  από  εκεί  και  

μπορώ  να  πω  ότι  απέναντι  στους  προμηθευτές  πλήρως  είναι  εντάξει .   

 Η  λειτουργία  . .  επιπλέον  έσοδα  για  πρώτη  φορά  στην  

δραστηριότητα  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  και  αυτό  είναι  η  μεγάλη  της  επιτυχία .   

 Πάμε  στην  μεταφορά  των  χρημάτων .  Ξέρετε  πολλοί  προμηθευτές ,  

επειδή  πληρώνονται  τμηματικά ,  μπορεί  και  απορώ  κ .  Αναστασιάδη  που  
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δεν  το  γνωρίζετε ,  ότι  μπορεί  να  γίνει  μεταφορά  χρήματα  για  έργο  που  

εκτελέστηκε ,  να  το  πω  έτσι ,  αλλά  έχει  προπληρωθεί  ένα  ένταλμα .  

Παράδειγμα  ο  μουσικός  δεν  είχε  φέρει  όλα ,  είχε  λάβει  ένα  μέρος  και  

τα  υπόλοιπα  θα  τα  λάβει  στο  ΄17. Το  ίδιο  και  κάποιοι  άλλο  

προμηθευτές  που  είχαν  εν  μέρει  ενταλματοποιηθεί  το  ΄16 και  βάσει  

νόμου  μπορούμε  να  ενταλματοποιήσουμε  το  ΄17 την  αποπληρωμή  της  

αρχικής  πρώτης  εκτέλεσης  εντάλματος  ανεξαρτήτως  ποσού .   

 Αυτά  είχα  να  πω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Τοποθετήσεις  εάν  υπάρχουν .  Ο  κ .  Βασίλης  Χρυσανθίδης ,  ο  κ .  Ηλίας  

Αναστασιάδης .  Κύριε  Βασίλη  Χρυσανθίδη .   

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:   

Κύριε  Πρόεδρε ,  η  ερώτησή  μου  σχετικά  με  το  ποιος  συνέταξε  τον  

προϋπολογισμό  είχε  να  κάνει  καθαρά  με  αυτό  το  οποίο  θα  πω  και  

εννοώ  ότι  υπήρχε  και  υπάρχει  μια  προχειρότητα  και  αυτό  θα  το  

τεκμηριώσω  με  αυτά  τα  οποία  θα  πω  στην  συνέχεια .   

 Δεν  είναι  δυνατόν  να  αναμορφώνονται  πενήντα  κωδικοί  σε  δυο  

μήνες ,  ούτε  δυο  μήνες  από  την  λήξη  ενός  οικονομικού  έτους .  Νομίζω  

ότι  είναι  και  το  καταλαβαίνετε  όλοι  σας ,  ένας  νέος  προϋπολογισμός .   

 Άρα  λοιπόν ,  ο  Πρόεδρος ,  το  Δ .Σ .  και  οι  υπηρεσίες  για  να  μην  

έχουμε  την ,  τουλάχιστον  η  παράταξή  μου ,  την  αρνητική  θέση  πάνω  

στην  αναμόρφωση  αυτή ,  σε  ένα  μέρος  αυτής ,  θα  έπρεπε  να  κάνει  το  

αυτονόητο ,  δηλαδή  να  κάνει  μια  έκθεση ,  μια  εισηγητική  έκθεση  στην  

οποία  να  φαίνονται  ξεκάθαρα  για  ποιους  λόγους  και  σε  ποιους  

κωδικούς  πηγαίνουν  τα  χρήματα  αυτά ,  διότι  εδώ  πραγματικά  υπάρχει  

ένα  πολύ  μεγάλο  μπέρδεμα .   
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 Έχουμε  ένα  ποσό  των  176.000 ευρώ ,  έχουμε  ένα  ποσό  ταμειακό  

υπόλοιπο  170.000 ευρώ ,  έχουμε  ένα  ποσό  το  οποίο  πηγαίνει  σε  

μισθοδοσία  και  το  θεωρώ  απαράδεκτο ,  διότι  οι  υπάλληλοι  εφόσον  

έχουν  και  συνεργάτες  γνωρίζουν  καθαρά  τις  αποδοχές  που  έχουν  οι  

υπάλληλοι  και  μπορούν  να  τα  υπολογίσουν  σχεδόν  επακριβώς ,  δεν  

μπορούν  να  ξεφεύγουν  τόσο  πολύ  και  μέσα  σε  τόσο  χρονικό  διάστημα  

να  έρχεται  αυτή  η  αναμόρφωση  και  το  κυριότερο  βέβαια  είναι  αυτό  

στο  οποίο  δεν  φαίνονται  καθαρά  τα  176.000 ευρώ ,  τα  οποία  δεν  

ξέρουμε  τι  ακριβώς  αφορούν  και  εάν  πάνε  στους  κωδικούς  αυτούς ,  

διότι  από  την  αναμόρφωση  δεν  μπορεί  να  γίνει  αυτή  η  διαπίστωση .   

 Άρα  λοιπόν ,  εάν  το  είχαμε  αυτό  νομίζω  θα  ήταν  τελείως  

διαφορετικά  τα  πράγματα  από  ότι  είναι  έτσι ,  έτσι  όπως  παρουσιάζεται  

αυτή  η  αναμόρφωση .   

 Δεν  γνωρίζουμε  εμείς  τι  ακριβώς  αφορούν  τα  176,  όπως  είπα ,  δεν  

γνωρίζουμε  σε  ποιους  κωδικούς  πήγαν .  Μπορεί  να  φαίνονται  τα  76.000 

δικαστικές  αποφάσεις ,  τα  υπόλοιπα  που  πήγαν  και  τι  αφορούν ,  ποια  

αφορούν  παλαιά  και  ποια  αφορούν  νέα  εγώ  δεν  μπόρεσα  να  το  

διακρίνω .  

 Άρα  λοιπόν ,  εμείς  θα  είμαστε  θετικοί  όσον  αφορά  την  

μισθοδοσία  των   υπαλλήλων  στο  σκέλος  αυτό ,  στα  υπόλοιπα  όμως ,  

γιατί  βλέπω  και  τεράστια  ποσά  τα  οποία  νομίζω  αυτά  σε  έναν  

προϋπολογισμό  καθορίζεται  πότε  η  μισθοδοσία ,  οι  ανελαστικές  

δαπάνες  και  μετά  και  βλέπω  υπέρογκες  αναμορφώσεις ,  αναμορφώσεις  

μεγάλες  σε  κωδικούς  με  πολύ  μεγάλους  κωδικούς ,  στους  οποίους  δεν  

μπορώ  να  διακρίνω  εάν  αυτές  είναι  οφειλές  προηγουμένων  ετών  ή  

είναι  προγραμματισμός  για  την  νέα  χρονιά .   
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 Γι '  αυτό ,  όπως  προείπα ,  εάν  υπήρχε  μια  έκθεση ,  μια  εισήγηση  

μικρή  θα  μπορούσαμε  να  καταλάβουμε  και  να  δούμε  τι  ακριβώς  

συμβαίνει .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Ηλία  Αναστασιάδη .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Βέβαια ,  όλη  αυτή  η  ένταση ,  αγαπητοί  συνάδελφοι ,  κύριε  Πρόεδρε ,  

κύριε  Δήμαρχε ,  δεν  θα  υπήρχε  αυτή  την  στιγμή  εάν  όντως  γινόταν  

σεβαστό  το  αίτημα  της  πλειοψηφίας  του  Δ .Σ .  να  συνεδριάσουμε  έστω  

τρεις  ώρες  μετά  ή  την  προηγούμενη  μέρα  ή  την  επόμενη .  Εκεί  θα  

μπορούσαμε  να  διορθώσουμε  μερικά  πράγματα  είτε ,  τέλος  πάντων ,   να  

έχουμε  τις  απαντήσεις  τις  οποίες  πρέπει  να  έχουμε .   

 Αυτό  δεν  μπορώ  να  το  παραβλέψω ,  γι '  αυτό  μίλησα  για  πολιτική  

ηθική .  Πρέπει  να  σας  πω  ότι  αυτή  η  αναμόρφωση  έγινε  με  

αναπληρωματικούς .  Με  έναν  αναπληρωματικό  από  τους  πολίτες .  Και  

αυτό  δεν  είναι  ότι  καλύτερο .  Μια  αναμόρφωση  του  μισού  

εκατομμυρίου  με  έναν  αναπληρωματικό  ο  οποίος  σε  τελική  ανάλυση  

ενημερώθηκε ,  από  ότι  πληροφορήθηκα  στο  παρά  πέντε  είναι  κάτι  το  

οποίο  θα  πρέπει  να  μας  προβληματίσει .   

 Εάν  δεν  προβληματίζει  τον  πρόεδρο  του  Δ .Σ .  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  

πρέπει  να  προβληματίζει  όλους  τους  άλλους .  Είναι  ένα  στοιχείο  άξιο  

προσοχής .  

 Δεν  θα  επαναλάβω  αυτά  τα  οποία  είπε  ο  κ .  Χρυσανθίδης .  Αυτή  

την  στιγμή  εμείς  έχουμε  την  υπόσχεση  ότι  θα  πάρουμε  τα  176.000 

ευρώ  και  θα  τα  κατανείμουμε .  Πολύ  φοβάμαι  ότι  μήπως  φτάσουμε  σε  

αυτό  το  οποίο  έγινε  το  ΄13, το  ΄12, όπου  εκεί  μιλούσαμε  για  400 τόσες  
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χιλιάδες  και  δεν  ήρθε  φράγκο .  Και  μετά  χρειάστηκε  να  γίνει  ξανά  πάλι  

αναμόρφωση .  Ένα  είναι  το  κρατούμενο .   

 Δεύτερο .  Εδώ  βλέπω  ποσά ,  μεγάλα  ποσά ,  τα  οποία  ή  θα  έπρεπε  

να  πάνε  στην  επόμενη  χρήση  ως  ΠΟΕ ,  εφόσον  δεν  πληρώθηκαν  ή  θα  

έπρεπε  να  υπάρχει  ένα  σαφές  σκεπτικό  γιατί  δεν  πληρώθηκαν .   

 Παράδειγμα .  Έχω  εδώ  ένα  ποσό  37.000 ευρώ  που  αναφέρεται  

στην  Πολιτεία  των  Ευχών  για  αυτά  τα  οποία  μας  έκανε  ο  

συγκεκριμένος  εκείνος  κατασκευαστής .   

 Κύριε  Πρόεδρε  οι  πάντες  γνωρίζουν  και  εσείς ,  κύριε  Δήμαρχε ,  

ότι  όταν  κάνουμε  μια  σύμβαση  αυτό  που  ο  νόμος  απαιτεί ,  ανεξάρτητα  

εάν  μερικοί  δεν  ακούν  καλά ,  δεν  αρέσκονται  όταν  χρησιμοποιώ  την  

λέξη  νομικό  θέμα ,  έτσι  κύριε  Αγγελίδη ,  λοιπόν ,  λέει  το  εξής :  θα  

πρέπει  να  υπάρχει  δέσμευση  του  ποσού  στον  προϋπολογισμό ,  

διαφορετικά  δεν  έχεις  το  δικαίωμα  να  το  κάνεις .   

 Αυτά  εδώ  πήραμε  απόφαση ,  έγινε  ανάθεση ,  έγινε  η  κατασκευή ,  

το ποσό δεσμεύτηκε.  Με ποια λογική πάει  στο ΄17; Είναι θέμα 

αξιοπιστίας .  Και  μια  που  μιλάμε  για  αξιοπιστία ,  μέχρι  30/8ου  το  Δ .Σ .  

λειτουργούσε  άψογα  με  πολλές  διορθώσεις  στην  διαδικασία  των  Δ .Σ . .  

Από  την  7/9ου  και  μετά  τα  πράγματα  πήραν  άλλη  πορεία .   

Κος  ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  συγνώμη  που  παρεμβαίνω  σαν  αρχηγός ,  τι  έχει  πάθει  ο  

κύριος… θα  του  κάνετε  καμία  σύσταση  επιτέλους ;  Τι  έχετε  κύριε  

Μερετούδη ;  . .  σας  έχουμε  εδώ  πέρα ;  Κύριε  Πρόεδρε  διαμαρτύρομαι  

έντονα .  Διαμαρτύρομαι  έντονα .  Όλη  την  ώρα  πετάγεται .  Να  κάνετε  

παρατήρηση  σας  παρακαλώ  πολύ .  Διαμαρτύρομαι  ως  αρχηγός  
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παράταξης .  Συνεχώς  πετάγεται .  Τι  είναι  αυτός  εδώ  μέσα ;  Τι  είναι  

αυτός ;  Να  μιλήσει  όταν  πρέπει .  Άντε  επιτέλους .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Να  πω  και  κάτι  άλλο… 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Άντε  σταμάτα .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Το  οποίο  διαφεύγει  της  προσοχής  πολλών .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Όταν  είναι  να  μιλήσεις  δεν  ανοίγεις  το  στόμα  σου .  Όταν  μιλάνε  άλλοι  

μιλάς .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Μηλίδη ,  εντάξει .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Το  οποίο  διαφεύγει  της  προσοχής  πολλών  και  νομίζω  ότι  θα  πρέπει  να  

το  επισημάνουμε… 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Μιλάει  συνέχεια .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Είναι  περισσότερο  θέμα  τάξης .  Στο  ότι  έχει  σχέση  με  το  Άρτιο ,  μια  

αύξηση  15.000.  15.000 αυξάνεται .  Δεν  προσλάβαμε  υπάλληλο  στο  

Άρτιο ,  εάν  θυμάμαι  καλά ,  κ .  Ραμπότα .  Εάν  πάμε  λίγο  παρακάτω  είναι  

10.000 για  γυμναστή  και  5.000 για  μουσικούς .  Αποδοχές  εκτάκτων  

15.000.  Γυμναστήριο  και  μουσικούς .   

 Μα  εδώ  υπάρχει  πρόβλημα  και  το  πρόβλημα  ήδη  έχει  φτάσει  στις  

αίθουσες  των  δικαστηρίων .  Από  πού  ξεκινάει  αυτό  το  πρόβλημα ;  Από  

την  παραποίηση  των  πρακτικών .  Ήδη  η  υπόθεση  είναι  στα  δικαστήρια .  
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Και  εδώ  εμείς  ερχόμαστε  να  βεβαιώσουμε  ότι  κοίταξε  να  δει ,  εμείς  σαν  

Δημοτικό  Συμβούλιο  πληρώνουμε  αυτούς  και  θα  πληρώσουμε  και  

άλλους ;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ολοκληρώστε ,  πέρασε  ο  χρόνος  σας .  Ολοκληρώστε .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Εμείς… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θα  τα  πείτε  στην  δευτερολογία  σας .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Εγώ  δεν  μπορώ  να  ψηφίσω  τίποτα  άλλων  πέρα  αυτών…. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνεχίστε  στην  δευτερολογία  σας ,  σας  παρακαλώ .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Που  έχει  σχέση  με  μισθοδοσία  και  γραμματειακή  υποστήριξη .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εντάξει .  Κύριε  Ραμπότα .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Λοιπόν ,  για  να  τα  πάμε  πάλι  από  την  αρχή  γιατί  πράγματι  και  η  

χρηματοδότηση  των  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  είναι  κάτι  πρωτόγνωρο .   

 Έχω  μαζί  μου  την  απόφαση  της  έγκρισης  της  κατάστασης  των  

ληξιπρόθεσμων  οφειλών  που  υποβλήθηκαν  και  εγκρίθηκαν  από  το   

Υπουργείο  Εσωτερικών .  23 Ιανουαρίου  2017 μας  ήρθε .  Πώς  δεν  θα  

γίνει  αναμόρφωση  προϋπολογισμού  όταν  μπαίνει  το  ποσό  των  176;  

 Εάν  σας  ενοχλεί ,  κύριοι  της  Αντιπολίτευσης  με  την  έννοια  ότι  

έχουμε  μια  επιτυχία  σε  αυτό  το  κομμάτι  χρηματοδότησης  

ληξιπρόθεσμων  οφειλών  προς  την  κοινωφελή  επιχείρηση ,  άρα  
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αυτόματα  πρέπει  να  αναμορφωθεί  ο  προϋπολογισμός .  Αυτά  τα  χρήματα  

δεν  ήταν  σίγουρο  ότι  θα  έρθουν ,  ώστε  να  μπορούμε  να  τα  προβλέψουμε  

ότι  ενδεχομένως  θα  έρθουν .  Όταν  ήταν  έρχονται  στην  αναμόρφωση  και  

κατανέμονται  ως  εξής :  άμα  δείτε  πίσω  στην  σελίδα  λέει .  79.000 

δικαστικά  έξοδα ,  ΠΟΕ ,  εκτέλεσης  δικαστικών  αποφάσεων  και  100.000 

πηγαίνουν  στις  υπόλοιπες  δαπάνες .  Άρα  είναι  ταξινομημένα .   

 Το  έντυπο  καταστάσεως  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  προς  τρίτους  

υποβλήθηκε  και  εγκρίθηκε  από  το  Υπουργείο  Εσωτερικών  πλήρως  και  

θα  γίνει  με  την  γνωστή  διαδικασία  που  προβλέπουν  οι  εγκύκλιοι .   

 Σε  ότι  αφορά  η  αναμόρφωση  φυσικά  και  έρχεται  με  αυτό  το  

μέγεθος  και  δεν  είναι  εξωπραγματικό .  Αυτό  είναι .  Γιατί  τα  ΚΔΑΠ  

εκδύθηκαν  και  συντάχθηκαν  οι  πίνακες  εσόδων  -εξόδων  και  μας  ήρθαν  

οι  εγκρίσεις  μετά  την  κατάθεση  της  σύνταξης  του  προϋπολογισμού  που  

έγινε  τον  μήνα  Οκτώβριο .  Άρα  αυτά  τα  ποσά  έρχονται  προσθετικά  και  

έρχεται  με  την  πρώτη  αναμόρφωση  του  έτους .   

 Πήγαμε  τώρα  στις  κατανομές  και  βάλαμε  σε  κάποιους  κωδικούς ,  

έπρεπε  το  επιπλέον  ποσό  να  το  κατανείμουμε  σε  κωδικούς  οι  οποίοι  

έπρεπε  να  ισοσκελιστούν  προκειμένου  να  λάβει  ισοσκελισμό  και  των  

εσόδων  και  των  εξόδων  και  σε  άλλους  κωδικούς  βάλαμε  προσαυξημένα  

είναι  φυσικά  όλα  τα  ποσά ,  με  βάση  τις  ανάγκες  της  επιχειρήσεις .  Δεν  

σημαίνει  ότι  αυτά ,  να  το  πω  έτσι ,  θα  ξοδευτούν .  Ότι  θα  έρθει  στο  

μέλλον ,  ότι  προκύψει  θα  υπάρχει  ανάλογη  τροποποίηση  με  τις  ανάγκες ,  

γιατί  πρέπει  να  υποστηριχθούν  και  τα  ΚΔΑΠ  τόσο  σε  εξοπλισμό  όσο  

τα  κτήρια .  Έχουμε  γύρω  στις  20 κτηριακές  εγκαταστάσεις  σε  αριθμό  

κτηρίου  που  πρέπει  να  αποκατασταθούν ,  τα  υπόλοιπα  όμως ,  η  

μισθοδοσία  που  είναι  ελαφρώς  αυξημένη ,  γιατί  έχουμε  μια  πρόσληψη  



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

28 

προσωπικού  για  τα  νέα  ΚΔΑΠ ,  άρα  εκεί  πηγαίνει  και  τα  υπόλοιπα  

ποσά  κατανέμονται .   

 Δεν  σημαίνει  ότι  θα  ξοδευτούν  όλα ,  δεν  σημαίνει  ότι  θα  πάνε  

ακριβώς  με  αυτόν  τον  τρόπο ,  αλλά  με  τις  ανάγκες  τόσο  και  στην  

γραφική  ύλη  που  είναι  αυξημένη .  Βλέπετε   για  την  γραφική  ύλη  ότι  την  

βάζουμε  12.000.  Μπορεί  και  να  μην  φτάσει  κιόλας .  Μπορεί  όμως  και  

να  περισσέψει .  Ενδεικτικά  το  αναφέρω  το  παράδειγμα .  

 Άρα  δεν  υπάρχει  κανένας  λόγος .  Είναι  πλήρεις ,  σύννομες  όλες  οι  

διαδικασίες  της  αναμόρφωσης  με  βάσει  αυτό  το  ποσό  και  ενοχλεί  γιατί  

έχουμε  μια  έγκριση  πραγματική  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  που  είναι  

οριστικοποιημένη  η  χρήση  της  και  η  διαδικασία  με  την  οποία  θα  γίνει ,  

περιμένουμε  την  έγκριση  για  να  ξεκινήσουν  αμέσως  οι  

ενταλματοποιήσεις  των  οφειλών  τόσο  τελεσίδικων  δικαστικών  

αποφάσεων ,  όπου  έγινε  ένας  μεγάλος  αγώνας  δρόμου  για  να  πείσουμε  

και  το  Υπουργείο  ότι  εάν  μπορούμε  να  εντάξουμε  και  τελεσίδικες  

δικαστικές  αποφάσεις  στις  ληξιπρόθεσμες  οφειλές ,  τα  λεγόμενα  ΠΟΕ  

και  αυτό  αναμορφώθηκε .   

 Στον  πίσω  πίνακα  φαίνονται  καθαρά .  Δικαστικά  έξοδα  79 και  

117.000 τα  υπόλοιπα .  Τα  υπόλοιπα ,  κύριε  Πρόεδρε ,  τα  παρέρχομαι .  

Δεν  πρόκειται  να  μπω  σε  τέτοιου  είδους  κριτική . .  περί  λειτουργίας  ή  

περί  νομιμότητας  ή  οτιδήποτε  άλλο .  Προχωρούμε  μπροστά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δευτερολογία  από  τους  προλαλήσαντες .  Βασίλης  Χρυσανθίδης ,  Ηλίας  

Αναστασιάδης .  

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:  

Δεν  θα  έπαιρνα  τον  λόγο ,  κύριε  Πρόεδρε  αλλά  ο  κ .  Πρόεδρος  νομίζει  

ότι  δεν  γνωρίζουμε  από  διαδικασίες .  Καταρχήν ,  το  λέω  ευθαρσώς  ότι  
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δεν  ενοχλούμαστε  καθόλου  από  μια  επιτυχία  της  Δημοτικής  Αρχής .  

Είναι  καλό  όταν  υπάρχει  μια  επιτυχία  και  είναι  σε  ωφέλεια  των  

Σερραίων  δημοτών .  Αυτό  να  το  ξεκαθαρίσουμε  για  να  μην  

επαναλαμβάνεται .   Όταν  είσαι  ένα  συλλογικό  όργανο ,  το  οποίο  σε  

εκλέγει  ο  Σερραϊκός  λαός  για  έναν  ρόλο ,  προσπαθείς  στον  ρόλο  σου  να  

ανταποκριθείς  όσο  καλύτερα  μπορείς .   

 Άντε  να  δούμε  τώρα  τα  πράγματα  το  πώς  γίνεται  μια  

αναμόρφωση  εδώ  πέρα ,  γιατί  μπορεί  να  μην  ξέρουμε  εμείς  το  πώς  

γίνεται  η  αναμόρφωση .  

 Έχουμε  ένα  ποσό ,  αγαπητοί  συνάδελφοι  και  συναδέλφισσες  για  

τα  ληξιπρόθεσμα  πολύ  καλό .  Σε  αυτό  το  ποσό  του  κάνουμε  

αναμόρφωση ,  το  βάζουμε  στον  προϋπολογισμό  σε  έναν  κεντρικό  

κωδικό  και  όταν  πάρουμε  την  έγκριση ,  την  έγκριση ,  έστω ,  δεν  το  

γνωρίζω  εάν  είναι  και  έτσι ,  πιθανόν  να  είναι  έτσι ,  να  δεχθώ ,  να  

προχωρήσουμε  στην  ενταλματοποίηση ,  τότε  πλέον  κάνουμε  την  

αναμόρφωση .  Δεν  μπορούμε  να  κάνουμε  αναμόρφωση  χωρίς  να  έχουμε  

χρήματα  στο  ταμείο  μας ,  παρά  μόνο  από  μια  εγκριτική  απόφαση ,  η  

οποία  με  τις  παρούσες  οικονομικές  συνθήκες  που  υπάρχουν  είναι ,  το  

απευχόμαστε  αλλά  έχει  γίνει  πολλές  φορές  να  μην  πάρουμε  και  τα  

χρήματα .  

 Άρα  λοιπόν  θα  κάνουμε  την  αναμόρφωση  όταν  θα  πάρουμε  το  

τελικό  ΟΚ .  Θα  κάνουμε  την  γενική  αναμόρφωση  να  μπουν  τα  χρήματα  

στον  κωδικό  και  μετά  θα  πάνε  στους  επιμέρους  κωδικούς  που  πρέπει  

να  πάνε .   

 Όπως  σας  είπα  όμως  εδώ  δεν  φαίνεται  πουθενά ,  όπως  είπε  ο  κ .  

Αναστασιάδης ,  ποια  είναι  τα  ΠΟΕ ,  ποια  είναι  τα  δικαστικά  και  ένα  
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γενικό  ποσό  79.000 δικαστικών  αποφάσεων .  Τα  εκατό  χιλιάρικα  που  

είναι ;  Πώς  είναι ;   

 Και  ξέρετε  τι  γίνεται  εδώ  πέρα ;  Έχουμε  φουσκώσει  τους  

κωδικούς  εξόδων ,  θα  προχωρήσουμε  σε  έξοδα ,  σε  ανάληψη  δαπανών ,  

θα  προχωρήσουμε ,  εάν  τυχόν  καθυστερήσει  να  έρθει  η  έγκριση  από  το  

Υπουργείο  για  την  ενταλματοποίηση  θα  έχουμε  υπερβεί  και  τα  όρια  

και  ποιος  με  δεσμεύει  εμένα ,  ποιος  μπορεί  να  με  πείσει  ότι  δεν  θα  

γίνει  αυτό  που  έχουμε  φορτώσει  τους  κωδικούς  και  μπορούμε  να  

κάνουμε  έξοδα ;  

 Δεν  έπρεπε  να  έρθει  η  αναμόρφωση  των  176.000 κατά  ΚΑ  τώρα ,  

γιατί  δεν  έχουμε  ακόμα  την  τελική  έγκριση  για  ενταλματοποίηση  και  

δεν  είμαστε  σίγουροι  ότι  θα  προχωρήσουμε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Χρυσανθίδη  ευχαριστώ .  Ο  κ .  Αναστασιάδης .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Εδώ ,  κύριε  Πρόεδρε ,  κοντεύουμε  να  ξεχάσουμε  και  αυτά  που  ξέρουμε .  

Έχω  την  αίσθηση  και  θα  συμφωνήσω  με  τον  κ .  Χρυσανθίδη  όπως  

αναμορφώνουμε  τον  προϋπολογισμό  εφόσον  καταρχήν  εμείς  κάνουμε  

αποδοχή  του  ποσού .   

 Κύριε  Ραμπότα  να  σας  ρωτήσω ,  εκτός  και  εάν  μου  διαφεύγει ,  

εμείς  κάναμε  αποδοχή  του  ποσού  ή  απλώς  είναι  εγγεγραμμένο  στην  

διαταγή  αυτή  ότι  ξέρετε  για  την  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  176.000 ευρώ ;   Αποδοχή  

αυτού  του  ποσού  το  κάναμε ,  έτσι  ώστε ,  να  προβούμε  στην  

αναμόρφωση ,  να  ζητήσουμε  από  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  να  εγκρίνει  

αυτό  το  οποίο  εμείς  προτείνουμε ;  Δεν  έγινε  κάτι  τέτοιο .  Γι '  αυτό  είπα  

προηγουμένως  ότι  κοντεύουμε  να  ξεχάσουμε  και  αυτά  τα  οποία  

ξέρουμε  εκεί  πέρα  μέσα .   



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

31 

 Αλλά  υπάρχουν  και  μερικά  άλλα  τα  οποία  ανέφερα  

προηγουμένως .  Λοιπόν ,  έξοδα  πολιτιστικών  εκδηλώσεων  Σκουτάρεως  -

Αγίας  Ελένης ,  διαμορφούμενος  προϋπολογισμός  μηδέν .  Αύξηση  10.000 

για  την  χρονιά  που  έρχεται .   

 Όμως  εδώ  θα  πρέπει  να  πω  το  εξής  και  το  ξέρει  και  ο  

αντιπρόεδρος  και  ο  Πρόεδρος  και  τα  υπόλοιπα  διοικητικά  μέλη ,  ότι  

αυτή  ακριβώς  η  εκδήλωση  η  πολιτιστική  Σκουτάρεως  που  είναι  από  το  

LEADER, είναι  χρηματοδοτούμενη  με  ένα  σαφώς  καθορισμένο  ποσό .  

Δηλαδή  αυτό  το  ποσό  των  10.000 από  το  LEADER μας  το  χρωστούν ;  

Είναι  αυτά  τα  οποία  θα  μπορούσαμε  να  κουβεντιάσουμε  στο  Δ .Σ . ,  έτσι  

ώστε ,  να  υπάρχει  μια  ξεκάθαρη  θέση  και  να  μην  υπάρχουν  εδώ  

αντεγκλήσεις .  

 Το  εάν  η  κοινωφελής  επιχείρηση  μέχρι  τώρα  λειτούργησε ,  όπως  

λειτούργησε  και  έφτασε  σε  ένα  σημείο ,  δεν  είναι  προϊόν  ενός  ανδρός .  

Αυτό  νομίζω  ότι  θα  πρέπει  να  το  ξέρετε .  Υπήρξε  άψογη  συνεργασία  

μέχρι  την  7η  Σεπτεμβρίου .  Από  εκεί  και  πέρα  που  άρχισαν  να  

παραποιούνται  πρακτικά  και  τα  λοιπά ,  φτάσαμε  εκεί  που  φτάσαμε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Τρίτη  φορά  είστε  εκτός  θέματος .   Τρίτη  φορά  λέτε  τα  ίδια  πράγματα  

και  είστε  εκτός  θέματος .   Πόσες  φορές  κ .  Αναστασιάδη ;  Πενήντα  

χρόνια… 

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Θα  μπορούσα  ανά  κωδικό  για  να  μην  είμαι  εκτός  θέματος .  Κύριε  

Πρόεδρε  θα  μπορούσα  να  μιλήσω  ανά  κωδικό  για  να  μην  είμαι  εκτός  

θέματος  αλλά  κατ '  ανάγκη  ο  χρόνος  δεν  μου  το  επιτρέπει .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  έχετε  κάτι  άλλο  να  πείτε  και  επαναλαμβάνετε  τρίτη  φορά  τα  ίδια ;   
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Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Γι '  αυτό  λοιπόν  εμείς  δικαιολογούμε  το  γιατί  έχουμε  αυτή  την  στάση  

σήμερα  εδώ .  Συνεργασία  στην  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  θέλουμε  αλλά  όχι  αυτού  του  

είδους .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Τέταρτη  φορά  εκτός  θέματος .  Τέταρτη  φορά .  Δεν  πειράζει .  Ο  λόγος  σε  

σας .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Είναι  και  αυτό   ένα  θέμα ,  τέλος  πάντων .  Εγώ  με  σοβαρότητα  

προσεγγίζω  τα  ζητήματα  και  δεν  θα  μπω  σε  αυτή  την  λογική  που  

έχουμε .   

 Να  πω  το  εξής :  κύριε  Χρυσανθίδη  να  μου  επιτρέψετε  λίγο  ότι  στα  

έσοδα  δημιουργείται  ειδικός  κωδικός  επιχορήγησης  εξόφλησης  

ληξιπρόθεσμων  οφειλών .  Αυτό  μας  το  επιβάλλουν  οι  οδηγίες  του  

Υπουργείο  Εσωτερικών .  Δεν  μπορούμε  να  δημιουργούμε  εμείς  

κωδικούς  από  μόνοι  μας  γι '  αυτό  εδώ  και  δημιουργήθηκε  μετά  την  

έγκριση  της  απόφασης .   

 Τι  λέει  η  απόφαση ;  23 Ιανουαρίου  2017.  Γιατί  την  εξόφληση  των  

παραπάνω  οφειλών  δημιουργείται  στο  Ταμείο  Παρακαταθηκών  και  

Δανείων  λογαριασμός  του  νομικού  προσώπου  με  τίτλο ,  Υπουργείο  

Εσωτερικών  εξόφληση  των  ληξιπρόθεσμων  υποχρεώσεων  του  νομικού  

προσώπου  προκειμένου  να  διευκολύνεται  η  παρακολούθηση  της  

διαδικασίας  πληρωμών  και  η  διενέργεια  σχετικών  ελέγχων .   

 Και  πολύ  σωστά  το  έπραξαν  έτσι ,  γιατί  εάν  έρχονταν  τα  χρήματα  

απευθείας  στα  νομικά  πρόσωπα  δεν  γνώριζα  εάν  πραγματικά  θα  

εξοφλούνταν  με  αυτόν  τον  τρόπο .   
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 Για  την  εξόφληση  των  ληξιπρόθεσμων  υποχρεώσεων  οι  

επιχορηγούμενοι  φορείς  υποβάλλουν  κάθε  φορά  στο  Υπουργείο  

Εσωτερικών  εντολή  εξόφλησης  σύμφωνα  με  τις  προϋποθέσεις  και  την  

διαδικασία  τάδε  απόφασης  του  αναπληρωτή  Υπουργού .   

 Για  να  μην  τα  πολυλογώ  είναι  η  διαδικασία  πλήρης ,  σύννομη  και  

τακτοποιημένη .   

 Πάμε  στην  λίστα  των  ληξιπρόθεσμων  οφειλών  για  το  οποίο  

γίνεται  ο  λόγος .  Να  αναφέρω  ονόματα  τι  υποβλήθηκε ;   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Αποδοχή  του  ποσού  κάναμε ;   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Δεν  χρειάζεται  αποδοχή ,  είναι  απόφαση  κυβερνητική .  Σας  παρακαλώ .  

Ήρθε  η  έγκριση  και  λέει  ότι  να  δημιουργήσετε  κωδικό .  Μας  

υποχρεώνει  να  δημιουργήσουμε  κωδικό ,  κύριε  Αναστασιάδη .  Αποδοχή  

του  ποσού ;  Μα  η  επιχορήγηση  πάει  σε  τετελεσμένα  γεγονότα  που  είναι  

ληξιπρόθεσμα .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Άποψή  σας .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αναστασιάδη  μην  διακόπτετε .   

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Εγώ  δεν  μπορώ  να  σας  ακολουθήσω  σε  αυτά  τα  οποία  λέτε  περί  

λειτουργίας  και  ιστορίες .  Μπορώ  να  πω  όνομα ,  επωνυμίες  

επιχειρήσεων ,  κύριε  Πρόεδρε ;  Ποιες  είναι  οι   καταστάσεις  των  

ληξιπρόθεσμων ;   
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι ,  όχι  δεν  έχει  νόημα .  Κύριε  Ραμπότα  σας  παρακαλώ  πάρα  πολύ  

γιατί  δεν  έχει  νόημα… 

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Ήταν  σε  γνώση  του  Δ .Σ .  ότι  μέχρι  30/6ου  όσες  αποφάσεις  βρίσκονταν  

σε  δικαστήρια  και  είχαν  τελεσιδικήσει  μπορούσαν  να  πληρωθούν .  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Ο  αριθμός ,  εδώ  είναι  περισσότερα  τιμολόγια  από  επιχειρήσεις .  Μια  

επιχείρηση  μπορεί  να  έχει  και  δεκαπέντε .  Συνολικά  είναι  όλα  τα  

εντάλματα  που  θα  κοπούν .  205,  206,  207,  208,  209,  210 εντάλματα  

αξίας  176.000 ευρώ .  Είναι  στην  διάθεση  όποιου  θέλει  να  έρθει  να  τα  

δει  τι   υποβλήθηκε  και  υποβλήθηκε  μετά  από  μια  αναλυτική  δουλειά  η  

οποία  έγινε  για  να  μην  εκτεθούμε  σε  ότι  αφορά  την  πρόβλεψη  ότι  είναι  

με  έγκριση  δαπάνης  τους  προκειμένου  να  αποπληρωθούν .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΡΑΜΠΟΤΑΣ:  

Εάν  είναι  τακτοποιημένα  όλα .  Άρα  αυτό  το  ποσό  έρχεται ,  γι '  αυτό  και  

δημιουργείται .  Τα  χρήματα  τα  οποία  απορρέουν  από  αυτό  το  κομμάτι  

πήγαν  και  ταξινομήθηκαν  με  μια  λογική ,  να  το  πω  έτσι  προσαύξησης  

σε  διάφορα  έξοδα  που  προβλέπεται  να  γίνουν  και  το  είπα  

επανειλημμένα  και  το  ξανά  τονίζω  ότι  ενδέχεται  να  μην  φτάσουν  σε  

αυτό  το  όριο  της  προσαύξησης ,  μπορεί  να  είναι  μειωμένα  και  αλλού  να  

είναι  αυξημένα  ανάλογα  με  τις  ανάγκες , .  Εμείς  κάνουμε  έναν  
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σχεδιασμό  με  βάση  το  ποσό  που  περίσσεψε ,  να  το  πω  έτσι ,  

προκειμένου  να  λειτουργήσει  η  επόμενη  χρονιά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Νομίζω  ότι  το  θέμα  ολοκληρώθηκε  συνάδελφοι  και  μπαίνει  σε  

ψηφοφορία .  Ναι ,  ναι… 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έτσι  θα  πάει  και  στην   Αποκεντρωμένη  για  έλεγχο .  Δημήτρη ;  Ναι ,  ναι .   

Κος  ΤΕΡΖΗΣ:  

Παρών .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Παρών  ο  κ .  Τερζής .  Ναι ,  ναι .  Ο  κ .  Μηλίδης ;   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Με  την  πρότασή  μας .  Με  ιδιαίτερη  επιφύλαξη  για  την  αναμόρφωση  

στους  εκτάκτους .  Ναι  στην  μισθοδοσία… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Των  υπαλλήλων .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Με  επιφύλαξη  σε  ότι  αναφέρεται  στους  έκτακτους ,  των  ΚΔΑΠ  

ιδιαίτερα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Ότι  είπε  ο  κύριος  … 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  Ηλίας  Αναστασιάδης .   
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Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Ναι  σε  ότι  αφορά  την  μισθοδοσία .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ναι  σε  ότι  αφορά  την  μισθοδοσία  των  μονίμων  υπάλληλων .  Μονίμων ,  

αορίστου .  ΟΚ .  Ο  κ .  Φωτιάδης ;  Η  κυρία  Ιλανίδου  το  ίδιο .  Ναι  ως  έχει  η  

εισήγηση .  Ναι ,  ναι  και  ο  πρόεδρος .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  80/2017 )  

…………………………  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα  έβδομο .  

 

ΘΕΜΑ  7ο:  

Έγκριση  της   υπ '  αριθμό  158/2016 απόφασης  του  ΔΣ  του  

Ο .Π .Α .Κ .Π .Α .   

Δήμου  Σερρών  περί  έγκρισης  ισολογισμού  έτους  2015  

Εισηγητής:  Ο  πρόεδρος  του  Ο .Π .Α .Κ .Π .Α .  κ .  Χατζημαργαρίτης  Μ .  

 

Κος  ΧΑΤΖΗΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ:  

Εάν  χρειαστεί… 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Δεν  χρειάζεται  τίποτα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  81/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πάμε  στο  όγδοο  θέμα .  

 

ΘΕΜΑ  8ο:  

Καθορισμός  θέσεων  πρακτικής  άσκησης  σπουδαστών  ΤΕΙ  

 στο  Δήμο  Σερρών .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κύριος  Γαλάνης .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Κύριε  Πρόεδρε  και  το  όγδοο  και  το  ένατο  και  το  δέκατο… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ένα  -ένα .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Ένα  -ένα  θα  τα  πούμε .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ένα  -ένα .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  
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Λέω  ότι  και  τα  τρία  αυτά  θέματα  που  ακολουθούν  με  αρχή  το  όγδοο  

έχουν  να  κάνουν  με  έναν  προγραμματισμό ,  αυτό  ήθελα  να  πω ,  να  κάνω  

μια  εισαγωγή ,  με  έναν  προγραμματισμό  του  Δήμου  Σερρών  σε  σχέση  

με  αυτή  την  δυνατότητα  που  προσφέρουμε ,  γιατί  δεν  είμαστε  

υποχρεωμένοι ,  προσφέρουμε ,  ώστε  να  έχουμε  ωφελούμενους  και  

σπουδαστές  και  μαθητές  από  τις  επαγγελματικές  σχολές  του  ΟΑΕΔ  και  

από  εάν  ωραίο  πρόγραμμα  που  αποκαλείται ,  "Μεταλυκειακό  έτος  τάξη  

μαθητείας".   

 Για  το  πρώτο  που  λέει   ο  κ .  Πρόεδρος ,  που  έχει  να  κάνει  με  την  

πρακτική  άσκηση ,  το  όγδοο  θέμα ,  που  έχει  να  κάνει  με  την  πρακτική  

άσκηση  των  σπουδαστών  του  ΤΕΙ ,  προγραμματίσαμε  για  τα  επόμενα  

έξι  χρόνια  από  1/5/17 έως  30/9/23 είκοσι  θέσεις  διαφόρων  

ειδικοτήτων ,  συνάδελφοι ,  για  κάθε  εξάμηνο ,  είναι  εξάμηνη  πρακτική  

άσκηση ,  όπως  σας  είπα  για  τα  έξι  έτη  με  την  μηνιαία  αποζημίωση  των  

176,08 ευρώ  κάθε  άτομο .  

 Δηλαδή  θα  έχουμε  για  κάθε  εξάμηνο ,  κύριε  Πρόεδρε ,  20 

φοιτητές ,  σπουδαστές  μάλλον  καλύτερα ,  από  τα  ΤΕΙ  μας  που  θα  

μπορούν  να  κάνουν  άσκηση  σε  μας .  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Τον  μήνα  176,  πολύ  σωστά .  Είναι  176,08 κάθε  άτομο .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Ο  Δήμος ,  ο  Δήμος .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Ο  Δήμος  πληρώνει .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Σας  πληροφορώ  ότι  και  ο  Δήμος  ωφελείται  από  την  πρακτική  άσκηση  

των  σπουδαστών  και  οι  σπουδαστές  μαθαίνουν  πάρα  πολλά  πράγματα  

στον  τομέα  της  ειδικότητάς  τους .  Σας  πληροφορώ  ότι  όσοι  συνάδελφοι  

θα  έχετε  έρθει  φυσικά  καθήκον  για  να  διεκπεραιώσουν  το  δημοτικό  

έργο  είναι  των  μονίμων  υπαλλήλων ,  όμως  να  είστε  σίγουροι  ότι  

συνεπικουρούν  και  βοηθούν  με  τον  τρόπο  τους  και  αυτοί  οι  

σπουδαστές  που  έρχονται  και  ασκούνται  στον  τομέα  της  ειδικότητάς  

τους  στον  Δήμο .   

 Αυτό  μπορεί  να  σας  το  πει  και  η  Τεχνική  Υπηρεσία ,  οι  

συνάδελφοι  που  είναι  εδώ  σήμερα ,  σε  όλους  τους  τομείς  του  Δήμου ,  

μετά  από  αυτή  την  τρομερή  έλλειψη  προσωπικού  που  έχει  υποστεί  ο  

Δήμος  Σερρών  και  οι  άλλοι  Δήμοι  σε  όλη  την  Ελλάδα ,  θα  το  λέω  

μέχρις  εσχάτων ,  από  516 υπαλλήλους  που  είχε  ο  Δήμος  Σερρών  σήμερα  

έχει  περίπου  330.  Έχει  αποχωρήσει  το  1/3 του  προσωπικού  του  Δήμου .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μην  επεκτείνεστε ,  κύριε  Αντιδήμαρχε .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Επομένως  έχουμε  προγραμματίσει ,  έχουμε  προϋπολογίσει  … 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Αλγεινή  εντύπωση  μου  προκαλεί ,  κύριε  Πρόεδρε ,  που  αυτό  με  χαρά  οι  

συνάδελφοι  το  ενέκριναν  όλα  τα  προηγούμενα  χρόνια ,  έχει  ωφεληθεί  ο  
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Δήμος  και  έχουμε  ωφελήσει  τους  σπουδαστές ,  τα  παιδιά  μας  για  να  τα  

κρατήσουμε  και  αυτά  και  με  αυτόν  τον  τρόπο  εδώ ,  έστω  και  με  την  

πρακτική  άσκηση  ενός  εξαμήνου ,  θα  παρακαλούσα  τους  συναδέλφους  

να  εγκρίνουν  την  πρόταση  της  Δημοτικής  Αρχής .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εάν  υπάρχουν  ερωτήσεις ;  Ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .  Ο  κ .  Ηλίας  

Αναστασιάδης .   Δυο  ερωτάτε .  Κύριε  Αντώνη  ερωτάτε  εσείς .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εάν  δεν  θέλετε  να  ρωτήσετε  πάμε  στον  επόμενο  αλλά  δεν  θα  ξανά  

ρωτήσετε .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Θα  ρωτήσω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Τόσο  απλά  είναι  τα  πράγματα .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Παρακαλώ .  Ξέρετε ,  κ .  Γαλάνη  για  ποιο  λόγο  είναι  η  Ελλάδα  εδώ  

σήμερα  που  βρίσκεται ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Τώρα  τι  να  πω ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όλοι  σπουδάζουν .  Κανείς  δεν  στέλνει  τίποτα .  Η  χώρα  μας  θα  γίνει  

Αλβανική  σε  λίγα  χρόνια .  Ακούς ;  Άκουσες ;  Λίγοι  είναι  οι  υπάλληλοι  

στον  Δήμο  Σερρών  και  θέλετε  και  άλλους ;  Γιατί  το  κάνετε  αυτό ;  Που  

θα  βρεθούν  τόσα  λεφτά ;  Σε  παρακαλώ ,  κύριε  Πρόεδρε ,  δεν  θα  κάνετε  

πολιτική  εδώ  μέσα .   Σε  παρακαλώ .  Είδες  κανέναν  να  εργάζεται ,  
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κανέναν  Έλληνα ;  Πες  μου .  Όλοι  είναι  Αλβανοί  και  Βούλγαροι .  Που  

πάνε  τα  λεφτά  αυτά ;  Στην  Αλβανία  και  στην  Βουλγαρία .  Εμείς  

πληρώνουμε  φόρους .  Δεν  πληρώνετε  φόρους  εσείς .  Εμείς  πληρώνουμε .  

Εκατομμύρια  πλήρωσα ,  το  ξέρεις ;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Ηλία  Αναστασιάδη .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Γαλάνη  διορθώστε  με  εάν  κάνω  λάθος ,  διορθώστε  με  εάν  κάνω  

λάθος ,  έχω  την  αίσθηση  πως  σε  αυτές  τις  περιπτώσεις ,  η  υπηρεσία ,  ο  

Δήμος  δηλαδή  είναι  υποχρεωμένος  να  πληρώνει  μονάχα  τις  

ασφαλιστικές  εισφορές .  Μήπως  κάνω  λάθος ;   

 Επειδή  κάτι  παρόμοιο  είχε  γίνει  κατά  το  παρελθόν ,  γι '  αυτό  το  

μεταφέρω  και  δεν  είμαι  σίγουρος .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  ισχύει  αυτό  που  λέτε .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Δεν  ισχύει .  Ακριβώς .  Μπορείτε  να  μου  πείτε  ότι  κάνετε  λάθος  και  

τελείωσε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κάνετε  λάθος .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Εντάξει ,  το  αποδέχομαι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ορίστε .  Να  τοποθετηθείτε ,  ναι .  Όπως  προηγουμένως .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  ξέρετε  πάρα  πολύ  καλά  τα  πανεπιστήμια  είναι  η  αρχή  

της  διαλύσεως  την  ελληνικής  κοινωνίας .  Το  ξέρετε  πάρα  πολύ  καλά .  
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Ένας  καθηγητής  πανεπιστημίου  έχει  πενήντα  βοηθούς  και  πληρώνουν  

οι  φτωχοί  Έλληνες  αυτούς  εκεί  μέσα  που  δεν  έχουν  δουλέψει .  Χιλιάδες  

παιδιά  τάχα  σπουδάζουν  και  γυρνάνε  στους  δρόμους  με  εκατό  πτυχία  

και  δεν  μπορούν  να  βρουν  δουλειά .  Δεν  τα  διδάσκουμε  να  πάνε  σε  

τέχνες ,  να  μάθουν  τέχνη .  Μάγειροι ,  υδραυλικοί ,  οτιδήποτε  άλλο .  

Σπουδάζουν  όλοι  και  τι  θα  γίνει  αυτή  η  χώρα ;  

 Οι  Αλβανοί ,  όλα  τα  έργα  που  έχετε  κάνει  μέσα  στην  πόλη  των  

Σερρών  τα  κάνουν  οι  Αλβανοί .  Κανένας  Έλληνας  δεν  δούλεψε .  Ντροπή  

είναι  αυτό  που  γίνεται  για  την  Ελλάδα .  Την  καταστρέφετε .  Όλοι  

σπουδάζουν  και  ποιος  θα  σας  ταΐζει  εσάς ;  Ποιος ;  Πείτε  μου ,  ποιος  θα  

σας  ταΐζει  εσάς  που  όλοι  σπουδάζετε ;   

 Αυτά  έχω  να  πω ,  κύριε  Πρόεδρε  και  είναι  λυπηρή  η  κατάντια  

αυτή .  Και  ξέρετε  πολύ  καλά  ότι  τα  πανεπιστήμια  είναι  η  αρχή  της  

διαλύσεως  της  ελληνικής  κοινωνίας .  Αυτά  έχω  να  πω .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Κύριε  Πρόεδρε  ένα  πράγμα  θέλω  να  πω  μόνο  για  να  κλείσω  το  θέμα .  

Ότι  το  ΤΕΙ  είναι  Τεχνολογικό  Εκπαιδευτικό  Ίδρυμα .  Τα  παιδιά  εκεί  

μαθαίνουν  πρακτικά  πράγματα .  Πέρα  από  την  θεωρία  και  κοντά  σε  

μας ,  είτε  οι  λογιστές  . .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Ακούστε  με  που  σας  λέω ,  με  τα  λόγου  γνώσεως  τα  λέω  αυτά  που  λέω  

και  οι  λογιστές  και  οι  δομικών  έργων  και  οι  μηχανολόγοι  που  έρχονται  

στον  Δήμο ,  πρακτικά  πράγματα  μαθαίνουν  και  ωφελούν  την  τοπική  

κοινωνία  και  όχι  μόνο  την  τοπική  κοινωνία .   

 Επομένως  έχει  χρησιμότητα  η  άσκηση  αυτή .   
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε  απόλυτο  δίκαιο .  Λοιπόν ,  εκτός  του  κ .  Αναστασιάδη  που  

διαφωνεί ,  υπάρχει  άλλος ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Θέλω  να  πω  δυο  κουβέντες .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Φτάνει ,  είπατε .  Τελειώσατε .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Μια  φορά  μίλησα ,  άλλη  μια  φορά  έχω  δικαίωμα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Προσέξτε  να  είστε  εντός  θέματος .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Πάντα  είμαι  εντός  εγώ .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Καλά .  Για  Βουλγαρία  και  Τουρκία  είσαι  εντός  θέματος .  Λέγε .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Θα  σας  πω  ένα  πράγμα .  Να  με  πει  ο  Γαλάνης  που  κάνει  τον  έξυπνο  εδώ  

μέσα ,  ποιο  παιδί  που  βγήκε  από  τα  ΤΕΙ  δουλεύει  σε  καμία  επιχείρηση ;  

Έναν .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εκτός  θέματος  για  άλλη  μια  φορά .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Δεν  είμαι  εκτός  θέματος .  Εγώ  ξέρω  τι  λέω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το  θέμα  έληξε  και  πάει  σε  ψηφοφορία .  Παρακαλώ .  Ναι ,  ναι ,  κύριε  

Μηλίδη  ναι ,  κύριε  Ηλία  Αναστασιάδη  ναι ,  κύριε  Βασίλη  Χρυσανθίδη ,  
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κύριε  Φωτιάδη ,  κυρία  Ιλανίδου  ναι ,  ναι .  Κατά  πλειοψηφία  ναι ,  εκτός  

του  κ .  Αντώνη  Αναστασιάδη .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  82/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ένατο  θέμα .  

 

ΘΕΜΑ   9ο:  

Καθορισμός  του  αριθμού  των  ασκούμενων  σπουδαστών  

 των  ΕΠΑ .Σ .  μαθητείας  του  ΟΑΕΔ  στο  Δήμο  Σερρών .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Γαλάνης .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Άλλο  ένα   θέμα  σημαντικό .  Ίδιος  προγραμματισμός  από  πλευράς  μας  

για  έξι  χρόνια ,  από  1/4/17 έως  30/6/2023 θα  δεχόμαστε ,  καθορίζουμε  

θέσεις  πρακτικής  άσκησης  μαθητών  των  επαγγελματικών  σχολών  

μαθητείας  του  ΟΑΕΔ  στον  Δήμο  Σερρών  για  τέσσερις  θέσεις  διαφόρων  

ειδικοτήτων  για  κάθε  εξάμηνο .  Εξίσου  πολύ  σημαντικό  για  μας  όπως  

και  το  προηγούμενο ,  να  έρχονται  τα  παιδιά  από  … 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  
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Ομόφωνα ,  ομόφωνα .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Να  έρχονται  τα  παιδιά  από  τον  ΟΑΕΔ .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σταματήστε  να  μιλάτε .  Σταματήστε  να  μιλάτε .  Φλυαρείτε .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε ,  αυτά  δεν  είναι  υποχρεώσεις  μας .  Είναι  πρωτοβουλία  

σημαντική  δική  μας  εδώ  και  πολύ  καιρό  και  με  προτάσεις  συναδέλφων  

από  την  συμπολίτευση  κατά  κύριο  λόγο .  Πιστεύω  συμφωνεί  και  η  

αντιπολίτευση  επομένως  από  τις  επαγγελματικές  σχολές  του  ΟΑΕΔ ,  

όπως  σας  το  είπα ,  για  έξι  χρόνια  προγραμματισμός .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Είναι  935 ημερησίως  κυρία  Ιλανίδου ,  ναι .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Όπως  προβλέπεται  από  τον  νόμο  με  ημερήσια  αποζημίωση .  Έτσι  

ακριβώς .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  83/2017 )  

…………………………  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δέκατο  θέμα , .   

 

ΘΕΜΑ  10ο:  

Καθορισμός  του  αριθμού  των  μαθητευόμενων  μαθητών  στην  

 υλοποίηση  του  ¨Μεταλυκειακού  έτους  – τάξης  μαθητείας¨   

αποφοίτων  ΕΠΑΛ  στο  Δήμο  Σερρών .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Ακούστε  τώρα ,  αυτό  είναι  καινούργιο .  Η  συνεργασία  μας  με  τους  δυο  

Διευθυντές  του  τμήματος  προσωπικού  των  ΕΠΑΛ  και  του  Εσπερινού ,  

μέσα  από  αυτό  το  καινούργιο  πρόγραμμα  μεταλυκειακού  έτους  -τάξης  

μαθητείας ,  μας  φέρνει  στην  ευχάριστη  θέση  να  εγκρίνουμε  σήμερα  την  

απασχόληση  οκτώ  μαθητευόμενων  μαθητών ,  κύριε  Πρόεδρε ,  

αποφοίτων ,  όπως  σας  είπα ,  Επαγγελματικών  Λυκείων  του  Δήμου  

Σερρών  για  κάθε  έτος  και  για  χρονικό  διάστημα  έξι  ετών  επίσης ,  από  

1/4/2017 έως  30/6/2023.  

 Φυσικά  πρόκειται ,  κύριε  Πρόεδρε ,  για  ένα  έτος .  Μετά ,  δηλαδή  

για  να  το  πω  έτσι  απλά  και  λαϊκά ,  μετά  το  τέλος  του  σχολείου ,  μετά  το  

πέρας  των  τριών  ετών  του  Λυκείου ,  μπορεί  κάποιος  μαθητής  μέσα  από  

αυτό  το  πρόγραμμα  μεταλυκειακού  έτους  -τάξης  μαθητείας ,  να  έρθει  

στον  Δήμο  από  όλες  τις  ειδικότητες  που  μπορεί  να  προσφέρει  ο  Δήμος  

για  να  περάσει  αυτό  το  έτος  ως  πρακτικά  τάξη  μαθητείας ,  όπως  

καλείται ,  στον  Δήμο  Σερρών .  

 Παρακαλώ  τους  συναδέλφους  να  το  εγκρίνουμε ,  γιατί  νομίζω  

είναι  ένα  πολύ… 
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Μια  παρατήρηση  και  ερώτηση  συγχρόνως .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις .  Βασίλης  Χρυσανθίδης ,  Ηλίας  Αναστασιάδης ,  Χράπας  

Παντελής .  Βασίλη .   

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:  

Καλά  όλα  αυτά  τα  θέματα  που  είπατε ,  κύριε  Αντιδήμαρχε  και  

συμφωνούμε .  Δεν  μας  είπατε  μόνο  και  θέλουμε  να  το  γνωρίζουμε ,  τον  

τρόπο  επιλογής  αυτών  των  παιδιών .  Πώς  θα  γίνεται  αυτή  η  επιλογή ;  

Πιθανόν  να  παρουσιαστούν  δέκα ,  ας  πούμε ,  για  τέσσερις .  Πώς  θα  

γίνεται  η  επιλογή ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Γι '  αυτό  σας  είπα  ότι  θα  υπάρχει  συνεργασία  με  …. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Οκτώ  μαθητευόμενους  μαθητές  σε  συνεργασία  με  τους  Διευθυντές .  

Ήρθαν ,  μίλησαν  με  το  Τμήμα  Προσωπικού ,  αυτοί  θα  μας  στείλουν  τους  

μαθητές .  Εμείς  δεν  θα  διαλέξουμε .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Το  ερώτημά  μου  ήταν  το  ίδιο  αλλά  επιπλέον  να  επισημάνω ,  κύριε  

Γαλάνη ,  να  επισημάνω  το  εξής :  να  φροντίσουμε  να  μην  είναι  

αχθοφόροι  αυτοί .  Οι  αχθοφόροι  στον  χώρο  δουλειάς .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Δεν  μου  λέτε ,  τώρα  μεταξύ  μας  δηλαδή ,  κύριε  Πρόεδρε ,  έχετε  την  

πεποίθηση  ότι  όταν  ένας  νομικός  τελειώσει  την  νομική  και  πηγαίνει  



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

48 

για  ασκούμενος ,  ότι  τον  έχουν  σε  μια  καρέκλα  να  κάθεται  και  να  του  

προσφέρουν  υπηρεσίες ;  Φυσικά  … 

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Δεν  μιλάμε  για  νομικό .  Όταν  λέμε  αχθοφόρο  στον  χώρο  δουλειάς  

αντιλαμβάνεστε  τι  εννοώ .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Θα  έρθουν  οι  άνθρωποι  για  να  μάθουν .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Τι  συζήτηση  ανοίγετε ;  Τι  ανοησίες  είναι  αυτές ;   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σε  παρακαλώ  τώρα .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Είναι  μέσα  στα  πράγματα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Προσβάλεις  τους  μαθητές .  Σε  παρακαλώ  πολύ .  Αχθοφόροι  θα  γίνουν  οι  

μαθητές  τώρα ;   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

. .αυτό  θέλω  να  επισημάνω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μην  τα  επισημαίνετε  έτσι .  Βρείτε  άλλο  τρόπο ,  κύριε  Ηλία ,  σας  

παρακαλώ  πολύ .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Έχετε  κανένα  τέτοιο  κρούσμα  μέχρι  τώρα ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Διαπιστώσατε  κανένα  κρούσμα ;  Καλά  λέει  ο  Δήμαρχος .   
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αντώνη  Αναστασιάδη .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  … 

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Πολύ  ωραία  πρωτοβουλία ,  να  απαλειφτεί  η  λέξη  αυτή .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Να  απαλειφτεί ,  δεν  έχω  κανένα  πρόβλημα .  Απλώς  επισήμανση  έκανα ,  

όχι  με  κακή  προαίρεση .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε ,  θέλω  μια  αλήθεια  από  εσένα  με  όλο  τον  σεβασμό .  Πες  

μου ,  σε  παρακαλώ ,  στην  ειδικότητά  σου  πόσοι  καθηγητές  

Πανεπιστημίου  δουλεύουν ;  Αυτό  να  μου  πεις  θέλω ,  τίποτα  άλλο .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Η  άποψή  μου ,  κύριε  Αντώνη  είναι  ότι  όλοι  δουλεύουν  αλλά  είναι  πάλι  

εκτός  θέματος  το  θέμα .  Όλοι  δουλεύουν .  Χωρίς  αυτούς  δεν  θα  

μπορούσε  τίποτα  να  γίνει .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι  και  το  δέκατο ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ερώτηση  Πρόεδρε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συγνώμη  Παντελή .  Συγνώμη .  Ερώτηση  από  τον  κ .  Χράπα .   
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Κος  ΧΡΑΠΑΣ:  

Αυτό  που  θέλω  εγώ  να  ρωτήσω  είναι ,  … 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Κάποια  κινητά  είναι  ανοικτά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  έχουμε  τίποτα  ανοικτό  εδώ .   

Κος  ΧΡΑΠΑΣ:  

Αυτό  που  θέλω  να  ρωτήσω  εγώ ,  σε  αυτή  την  μεγάλη  επιτυχία ,  γιατί  την  

θεωρώ  πραγματικά  μεγάλη  επιτυχία  γιατί  θα  απασχοληθούν  και  θα  

γνωρίσουν  τον  Δήμο  Σερρών  και  τις  δουλειές  του  Δήμου  Σερρών  πάρα  

πολλοί  μαθητές  σε  αυτή  την  διάρκεια  των  έξι  ετών ,  αυτό  που  θέλω  να  

ρωτήσω  τον  κ .  Αντιδήμαρχο  είναι  ότι  το  ΄17, ο  τέταρτος  είναι  αύριο  ή  

μεθαύριο .  Θα  πρέπει  να  πούμε  στους  ενδιαφερόμενους  τους  μαθητές  ή  

τους  σπουδαστές ,  κυρίως  τους  μαθητές ,  εάν  θα  μπορούν  με  αυτό  το  

πρόγραμμα ,  να  διεκδικήσουν  ακόμα  και  την  αναβολή ,  γιατί  είναι  

σημαντικό  για  έναν  άνδρα ,  για  ένα  αγόρι  όταν  τελειώνει  το  Λύκειο  

αμέσως  μετά  πάει  φαντάρο ,  εάν  δεν  προκόψει ,  εάν  δεν  περάσει  σε  

κανένα  ΑΕΙ  ή  ΤΕΙ .  Θα  έχουν  την  δυνατότητα  να  πάρουν  και  αναβολή ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Τέλεια  λεπτομέρεια  δεν  γνωρίζω  να  σας  πω .  Ξέρω  ότι  το  πρόγραμμα  

θα  ξεκινήσει  από  1 Μαΐου  του  ΄17, επομένως  σε  συνεργασία  με  τους  

Διευθυντές ,  κύριε  Πρόεδρε ,  ενδεχομένως  και  όπως  λέει  ο  συνάδελφος ,  

να  τεθούν  τέτοια  ζητήματα  και  να  λυθούν ,  εν  προκειμένω ,  γιατί  αυτό  

το  μεταλυκειακό  έτος  … 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Ησυχία .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Κύριε  Πρόεδρε ,  κύριε  Δήμαρχε ,  κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι ,  αυτό  το  

μεταλυκειακό  έτος  ουσιαστικά  είναι  θεσμοθετημένο ,  είναι  μια  

καινούργια  προοπτική  που  ανοίγεται  γι '  αυτά  τα  παιδιά  και  εύχομαι  

ειλικρινά  να  υλοποιηθεί  με  επιτυχία .  Έχει  και  μια  μικρή  αποζημίωση ,  

όπως  προβλέπεται  μέσα .  Εύχομαι  να  πάνε  όλα  καλά .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  με  τον  τρόπο  αυτό  ούτε  στρατό  θα  έχουμε  και  οι  

Τούρκοι  θα  αλωνίζουν  την  Ελλάδα .  Τίποτα  δεν  θα  έχουμε  με  σας .  

Τίποτα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 Όχι .  Ντροπή .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι  ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  84/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ενδέκατο .   

 

ΘΕΜΑ  11ο:  

Έγκριση  πρόσληψης  προσωπικού  με  σύμβαση  εργασίας  ορισμένου  



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

52 

 χρόνου  για  την  υλοποίηση  της  συγχρηματοδοτούμενης  πράξης   

¨Κέντρο  Κοινότητας  Δήμου  Σερρών  με  παράρτημα  ΡΟΜΑ¨   

στο  πλαίσιο  του  Ε .Π .  ¨Κεντρική  Μακεδονία  2014-2020¨ .  

Εισηγήτρια:  Η  αντιδήμαρχος  κ .  Αγιαννίδου  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Η  κυρία  Αγιαννίδου  απουσιάζει  έχοντας  ένα  πολύ  ευχάριστο  γεγονός .  

Ο  γιός  της  έγινε  πατέρας  και  έγινε  γιαγιά  και  εμείς  δοθείσης  ευκαιρίας  

όλοι  μας  της  ευχόμαστε  να  είναι  γερή ,  να  είναι  γερό  το  εγγόνι  που  

γεννήθηκε  και  να  είναι  γερή  και  αυτή  και  οι  μπαμπάδες  και  οι  

μαμάδες ,  να  το  χαίρονται  και  να  το  μεγαλώνουν .  Όλοι  μαζί  κάνουμε  

αυτή  την  ευχή .   

 Κύριε  Γαλάνη .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Και  εγώ  εύχομαι  τα  καλύτερα ,  κύριε  Πρόεδρε ,  για  το  εγγόνι  της  

συναδέλφου .   

 Έχω  να  πω  ότι  στα  πλαίσια  αυτού  το  προγράμματος  που  καλείται  

Κέντρο  Κοινότητας  Δήμου  Σερρών  με  παράρτημα  ΡΟΜΑ  στο  πλαίσιο  

του  στρατηγικού  σχεδιασμού  της  ελληνικής  πολιτείας  και  της  

Περιφέρειας  Κεντρικής  Μακεδονίας  για  την  δημιουργία  ενός  ενιαίου  

εθνικού  μηχανισμού  για  την  ενίσχυση  της  αποδοτικότητας  και  της  

αποτελεσματικότητας  του  συστήματος  κοινωνικής  προστασίας ,  ο  

Δήμος  Σερρών  προχωρά  στην  δημιουργία  και  λειτουργία  αυτής  της  

δομής  που  καλείται  Κέντρο  Κοινότητας  με  στόχο  την  ανάπτυξη  ενός  

τοπικού ,  εδώ  στις  Σέρρες ,  σημείο  αναφοράς  για  την  υποδοχή ,  

εξυπηρέτηση  και  διασύνδεση  των  πολιτών  με  όλα  τα  κοινωνικά  

προγράμματα  και  τις  υπηρεσίες  του  Δήμου  μας .   
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 Λαμβάνοντας  υπόψη  το  πληθυσμιακό  μέγεθος  του  Δήμου  Σερρών  

και  την  ύπαρξη  σημαντικού  αριθμού  ΡΟΜΑ  στην  περιοχή  μας ,  ο  Δήμος  

θα  προχωρήσει  στην  σύσταση  μιας  κεντρικής  δομής  και  ενός  

παραρτήματος  για  ΡΟΜΑ  που  θα  στελεχωθεί  ως  εξής  και  λέω  τις  

θέσεις .   

 Στην  κεντρική  δομή  θα  υπάρχει  ένας  ΠΕ  κοινωνικός  λειτουργός ,  

ένας  ΠΕ  διοικητικός  και  ένας  ΠΕ  οικονομολόγος ,  στην  κεντρική  δομή ,  

η  οποία  θα  βρίσκεται  εδώ  στο  Διοικητήριο  στην  Διεύθυνση  Πρόνοιας  

και  στο  παράρτημα  ΡΟΜΑ ,  το  οποίο  θα  βρίσκεται  κοντά  στην  περιοχή  

που  κατοικούν  ΡΟΜΑ ,  θα  υπάρχει  ένας  ΤΕ  κοινωνικός  λειτουργός ,  

ένας  ΤΕ  επισκέπτης  υγείας  και  ένας  ΠΕ  παιδαγωγός .   

 Η  διάρκεια  απασχόλησης  των  προσληφθέντων ,  κύριε  Πρόεδρε ,  θα  

είναι  για  ένα  έτος  από  την  υπογραφή  της  σύμβασης  με  δυνατότητα  

ανανέωσης  ή  παράτασης  μέχρι  την  λήξη  του  προγράμματος .  

 Για  να  μην  υπάρχει  κάποια  ερώτηση  από  τους  συναδέλφους  

σίγουρα  θα  είναι  . .  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Για  ένα  έτος  θα  είναι  το  πρόγραμμα .  Η  υπογραφή  της  σύμβασης  και  η  

εργασία .  Το  σίγουρα  είναι  ότι  … 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Η  διάρκεια  λειτουργίας  της  δομής  θα  είναι  για  τρία  χρόνια .  Όπως  

γνωρίζετε  όλες  αυτές  οι  διαδικασίες  είναι  με  όρους  ΑΣΕΠ ,  αφού  πρώτα  

εγκριθούν  οι  θέσεις ,  για  να  προλάβω  κάποιες  ερωτήσεις  των  
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συναδέλφων .  Είναι  μια  πρώτη  απόφαση  αυτή .  Πρέπει  να  εγκριθούν  οι  

θέσεις  αυτές  και  έπειτα  να  βγει  η  διακήρυξη  με  όλους  τους  όρους  που  

θα  είναι  σίγουρα  μέσω  ΑΣΕΠ .   Το  γνωρίζετε  πολύ  καλά  και  από  τις  

προηγούμενες  διαδικασίες  που  έχουν  γίνει .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις .  Η  κυρία  Ιλανίδου ,  ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .   

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πανεπιστημιακή  εκπαίδευση  είναι  παιδαγωγός ,  δάσκαλος .  

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Παιδαγωγική  Ακαδημία .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Θα  σας  το  πω  πολύ  απλά ,  ότι  προβλέπεται  στο  ΠΕ  Παιδαγωγών .  Ότι  

εσωκλείει  η  ειδικότητα  ΠΕ ,  δεν  το  θυμάμαι .  Ότι  εσωκλείει .  Και  όπως  

αναλύεται  μέσα  στην  ειδικότητα  αυτή .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Νομίζω  δάσκαλοι  είναι .  Μόνο  οι  δάσκαλοι  Δέσποινα .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  
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Αυτό  το  θέμα  Γαλάνη ,  περίμενε ,  μην  βιάζεσαι .  Νομίζεις  ότι  κάτι  

κάνεις .  Εσύ  το  κάνεις ,  ναι .  Είναι  η  συνέχεια  από  το  Εμείς .  Συνέχεια .  

Προσπαθείτε  τώρα ,  δημιουργείτε  μειονότητα  . .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 ΡΟΜΑ  σημαίνει  ξέχωρη  εθνικότητα .  Είναι  μειονότητα .  Σιγά  -σιγά  οι  

Έλληνες  δεν  θα  υπάρχουν  στην  Ελλάδα .  Αυτό  κάνετε .  Τίποτα  άλλο  δεν  

κάνετε .  Γίνεστε  υποχείρια  αυτών  των  δυνάμεων  που  προσπαθούν  να  

διαλύσουν  τον  ελληνισμό .   Αυτό  να  το  ξέρεις .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εκτός  θέματος .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Όχι ,  εγώ  θα  πω  ότι… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  θα  απαντήσεις  εκτός  θέματος .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Εντός  θέματος .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θα  απαντήσεις  στον  κ .  Αντώνη ;  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Όχι ,  θα  πω  γενικά  στους  συναδέλφους  … 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Αυτοί  δεν  είναι  Έλληνες .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Θα  πω  γενικά  στους  συναδέλφους  ότι  αυτό  είναι  μια  δομή  κυρίως  

υποστηρικτική  για  θέματα   
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Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  σέβομαι  τις  απόψεις  όλων  των  συναδέλφων  … 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αντώνη  σταματήστε  όμως  λίγο  να  συνεχίσουμε  το  συμβούλιο .  

Σταματήστε ,  εντάξει ,  έχετε  την  άποψή  σας .  Είναι  σεβαστές  όλων  των  

συναδέλφων  οι  απόψεις ,  αλλά  δεν  μπορείτε  να  σταματήσετε  την  

λειτουργία  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  έτσι .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Την  δική  μου  εισήγηση ,  κύριε  Πρόεδρε  … 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εντάξει ,  είπατε  την  άποψή  σας .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Πρόεδρε  να  μιλήσουμε  και  εμείς .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μα  είπατε  την  άποψή  σας ,  τελείωσε .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Αυτό  που  θέλω  να  πω ,  κύριε  Πρόεδρε ,  εάν  μου  επιτρέπετε ,  τώρα  είναι  

και  λίγο  άχαρο  για  μένα ,  ουσιαστικά  συνεπικουρώ  την  εισήγηση  της  

κυρίας  συναδέλφου  και  όλη  την  προσπάθειά  της .  Εάν  ήταν  εδώ  σήμερα  

να  ανέλυε  καλύτερα  τον  αγώνα  που  έχει  κάνει ,  γιατί  θεωρώ  ότι  η  

δουλειά  της  Πρόνοιας  το  επόμενο  διάστημα ,  δυστυχώς  ή  ευτυχώς  θα  

είναι  πάρα  πολύ  σημαντική  για  την  ελληνική  κοινωνία  και  για  … 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  
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 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Η  δουλειά  λέω  της  Πρόνοιας ,  η  δουλειά  της  Πρόνοιας ,  η  δουλειά  

δηλαδή  των  δομών  που  έχουν  να  κάνουν  με  την  κοινωνία  σε  αυτό  το  

επίπεδο .  Θα  είναι  πολύ  σπουδαία  τα  επόμενα  χρόνια  δυστυχώς  ή  

ευτυχώς .  Μακάρι  να  μην  χρειάζεται  αλλά  από  ότι  φαίνεται  χρειάζεται  

αυτή  την  δεδομένη  στιγμή .  Είναι  μια  δομή  υποστηρικτική .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εάν  δεν  υπάρχουν  τοποθετήσεις  προχωράμε  σε  ψηφοφορία .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι ,  ψηφοφορία .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ναι ,  ναι ,  Δούκας  ναι ,  Ηλίας  Αναστασιάδης ,  ναι .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όχι .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι  ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .  Κατηγορηματικός .  Ο  κ .  Βασίλης  ναι ,  

η  κυρία  Ιλανίδου  ναι ,  ναι .  Ναι  και  ο  Πρόεδρος .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  85/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πάμε  στο  δωδέκατο   θέμα .   

 

ΘΕΜΑ   12ο:  
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Γνωμοδότηση  για:  

α)  μεταβολές  στις  σχολικές  μονάδες  της  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευση  

ς  που  υπάγονται  στο  Δήμο  Σερρών  για  το  σχολικό  έτος  2017-2018 

και  

β)  για  τη  μη  μεταβολή  στις  σχολικές  μονάδες  της  Δευτεροβάθμιας   

Εκπαίδευσης  που  υπάγονται  στο  Δήμο  Σερρών  για  το  Σχολικό   

έτος  2017-2018  

Εισηγητής:  Ο  πρόεδρος  της  Δ .Ε .Π .  κ .  Τερζής  Β .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εισηγητής  ο  Πρόεδρος  της  ΔΕΠ  κ .  Τερζής  Βασίλειος .   

Κος  ΤΕΡΖΗΣ:  

Εάν  χρειαστεί  να  πω  κάτι .  Απλά  να  τονίσω  ότι  η  εγκύκλιος  από  το  

Υπουργείο  Παιδείας  ήρθε  στις  2/11 με  καταληκτική  ημερομηνία  

9/12/16.  Είχε  λήξει  όμως  η  θητεία  της  Επιτροπής  Παιδείας  με  

αποτέλεσμα  μέχρι  να  οριστούν  τα  νέα  μέλη ,  το  ΔΣ  της  Επιτροπής  

Παιδείας  είχαμε  μια  καθυστέρηση .  Επικοινωνήσαμε  με  τις  Διευθύνσεις  

και  το  ΥΠΕΘ ,  πήραμε  την  παράταση ,  συνεδριάσαμε  στις  16/1,  λάβαμε  

υπόψη  τις  εισηγήσεις  των  προϊσταμένων  των  Διευθυντών  Α /θμιας  και  

Β /θμιας  εκπαίδευσης  και  συμφωνήσαμε  και  εμείς  στην  προαγωγή  δυο  

Δημοτικών  δέκα  επτά  Νηπιαγωγείων ,  καθώς  και  στην  κατάργηση  δυο  

Νηπιαγωγείων ,  τα  οποία  ήταν  ήδη  σε  τριετή  αναστολή .  

 Οι  οργανικές  θέσεις  οι  οποίες  δημιουργούνται  των  δυο  

Δημοτικών  και  των  δέκα  επτά  Νηπιαγωγείων  υπάρχουν ,  ενώ  στις  

καταργήσεις  ήδη  προηγούνται  οι  συνάδελφοι  εκπαιδευτικοί  στο  να  

πάρουν  νέες  οργανικές  εντός  της  Περιφερειακής  Ενότητας  Σερρών .   

 Αυτά  ήθελα  να  πω  διευκρινιστικά .   
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ομόφωνα ,  ομόφωνα .  Άντε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Γνωμοδοτούμε  εμείς ,  δεν  αποφασίζουμε .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι  καινούργια .  Πρέπει  να  είναι  σε  τρία  χρόνια  για  να  καταργηθούν .  

Ήταν  σε  τρία  χρόνια  αυτά  που  καταργούνται   

 

Γνωμοδότηση  για:  

α)  μεταβολές  στις  σχολικές  μονάδες  της  Πρωτοβάθμιας  

Εκπαίδευσης   

που  υπάγονται  στο  Δήμο  Σερρών  για  το  σχολικό  έτος  2017-2018 και  

Εισηγητής:  Ο  πρόεδρος  της  Δ .Ε .Π .  κ .  Τερζής  Β .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  86/2017 )  

…………………………  

 

Γνωμοδότηση  για:  

β)  για  τη  μη  μεταβολή  στις  σχολικές  μονάδες  της  Δευτεροβάθμιας  

 Εκπαίδευσης  που  υπάγονται  στο  Δήμο  Σερρών  για  το  Σχολικό  έτος  

2017-2018  

Εισηγητής:  Ο  πρόεδρος  της  Δ .Ε .Π .  κ .  Τερζής  Β .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  87/2017 )  

…………………………  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δέκατο  τρίτο .   

 

ΘΕΜΑ   13ο:  

Έγκριση  διενέργειας  προμήθειας  

α)  Σερραϊκών  παραδοσιακών  ειδών  (ούζο ,  ακανές)   

για  τις  ανάγκες  του  Δήμου  Σερρών  και  

β)  ειδών  καθαριότητας  υγιεινής  και  ευπρεπισμού   

για  τις  ανάγκες  του  Δήμου  Σερρών  και  των  Νομικών  

 του  Προσώπων ,  έτους  2017-2018.  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σερραϊκών  παραδοσιακών  ειδών  (ούζο ,  ακανές)  για  τις  ανάγκες  του  

Δήμου  Σερρών .  Ποσό  πεντακόσια  ευρώ  να  ξέρετε  ότι  είναι .  Και  το  β ,  

ειδών  καθαριότητας  υγιεινής  και  ευπρεπισμού  για  τις  ανάγκες  του  

Δήμου  Σερρών  και  των  Νομικών  του  Προσώπων ,  έτους  2017-2018. Με  

ποσό  218.323,80 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

288,  εσύ  έχεις  285; Πώς  γίνεται  τώρα  αυτό ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Θα  το  δούμε  αυτό .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Εντάξει .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Θα  το  δούμε  αυτό  με  το  ποσό .  Ενδεχομένως  μπορεί  να  υπάρχει  ένα  

μικρό  ζήτημα .  Εγώ  αυτό  που  έχω  να  πω  στους  συναδέλφους  είναι  να ,  

κύριε  Δήμαρχε ,  κύριε  Πρόεδρε ,  κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι ,  θέλω  να  

μεταφέρω  μόνο ,  να  το  γνωρίζει  το  Δημοτικό  Συμβούλιο ,  εμείς  στην  

Οικονομική  Επιτροπή  το  ζούμε ,  μετά  σας  το  λέω ,  θέλω  να  γνωρίζετε  

την  αιτίαση .   

 Το  πρόβλημα  που  έχουμε  συνάδελφοι  είναι… 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Δεν  ακούτε .  Πώς  να  το  πω  αυτό  όταν  μιλάνε  όλοι  μεταξύ  τους ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ομόφωνα ,  ομόφωνα .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Το  πρόβλημα  συνάδελφοι  που  υπάρχει  και  το  ζούμε  εμείς  στην  

Οικονομική  Επιτροπή  είναι  το  εξής :  ότι  ενώ  ξεκινάμε  έναν  διαγωνισμό  

τον  Σεπτέμβριο  του  τάδε  χρόνου ,  οι  ενδιαφερόμενοι  ασκώντας  όλα  τα  

ένδικα  μέσα  είτε  τα  βοηθήματα ,  κύριε  Πρόεδρε ,  που  τους  δίνει  ο  

νόμος ,  ουσιαστικά  με  τον  τρόπο  τους  διαγκωνιζόμενοι ,  αγωνιζόμενοι  

θα  έλεγα  για  να  μπορέσουν  να  πάρουν  την  ανάθεση  μέσα  από  

διαγωνισμούς ,  μας  φτάνουν  τον  διαγωνισμό ,  μέσα  από  νόμιμους  

τρόπους ,  θα  έλεγα ,  να  ολοκληρώνονται  μετά  από  ένα  χρόνο  ή  και  να  

μην  ολοκληρώνονται  μετά  από  ένα  χρόνο .  

 Αυτό  είναι  μια  στρέβλωση  της  νομοθεσίας  και  των  νόμων  την  

οποία  έχουν  αλλάξει  άπειρες  φορές .  Τώρα  γνωρίζετε  πολύ  καλά  ότι  
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αυτός  ο  διαγωνισμός  γίνεται  με  τον  τελευταίο  νόμο .  Θέλω  να  πιστεύω  

ότι  το  τελευταίος  νόμος  έχει  βάλει  κάποιους  περιορισμούς  σε  αυτού  

του  είδους  την  παρελκυστική  πολιτική  που  ακολουθούν  τα  συμφέροντα  

των  ιδιωτών  τα  οποία  διαγκωνίζονται  μέσα   στον  διαγωνισμό .  

 Εμείς  έχουμε  κάνει  ότι  περνάει  από  το  χέρι  μας  στο  τμήμα  

Προμηθειών  και  στην  Οικονομική  Επιτροπή  για  να  προχωρούν  αυτά  τα  

ζητήματα .  Θέλω  να  πιστεύω  και  ολοκληρώνοντας ,  λέω  ότι  πρόκειται  

για  οικονομίες  κλίμακος .   

 Το  κράτος  για  να  πετύχει  καλύτερη  οικονομία  φέρνει  στον  

κεντρικό  πυρήνα  του  Δήμου  όλες  τις  προμήθειες ,  αγαπητοί  

συνάδελφοι .  Δεν  γίνονται  πλέον  στον  Ο .Π .Α .Κ .Π .Α .   άλλες  

προμήθειες ,  στον  Δήμο  άλλες ,  στα  νομικά  πρόσωπα  εν  γένει .  Γίνονται  

όλα  κεντρικά .  Αυτό  όμως  έχει  και  κάποιες  συνέπειες  όταν  το  πλαίσιο  

το  νομοθετικό  δεν  είναι  καλό .   

 Υπάρχει  η  πιθανότητα  με  προδικαστικές  προσφυγές ,  με  

Επιτροπές  152 να  φτάσουν ,  ενημερώνω  τους  συναδέλφους ,  κύριε  

Πρόεδρε ,  γιατί  δεν  θέλω  να  μου  πουν  αύριο ,  μεθαύριο  ότι  γιατί  δεν  

προχώρησε  κάτι ;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Έχει  πολύ  μεγάλη .  Κρίνω  ότι  έχει  πολύ  μεγάλη  σημασία .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  
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Κύριε  Γαλάνη  μας  φορτώνετε  συνέχεια  με  υποχρεώσει  και  μετά . .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Έχεις  δίκαιο .  Ο  νόμος  το  λέει .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Για  το  δέκατο  τρίτο  Α  και  Β  ομόφωνα  ναι ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Όχι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι  ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .   

 

Έγκριση  διενέργειας  προμήθειας  

α)  Σερραϊκών  παραδοσιακών  ειδών  (ούζο ,  ακανές)   

για  τις  ανάγκες  του  Δήμου  Σερρών  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  88/2017 )  

…………………………  

 

Έγκριση  διενέργειας  προμήθειας  

β)  ειδών  καθαριότητας  υγιεινής  και  ευπρεπισμού  για  τις  ανάγκες  

του   

Δήμου  Σερρών  και  των  Νομικών  του  Προσώπων ,  έτους  2017-2018.  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  89/2017 )  

…………………………  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα  δέκατο  τέταρτο .  

 

ΘΕΜΑ   14ο:  

Αναμορφώσεις   πιστώσεων   εγκεκριμένου   προϋπολογισμού   

οικον .  έτους  2017 από  την  Οικονομική  Υπηρεσία  του  Δήμου .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει  ερώτηση ;  Ο  κ .  Βασίλειος  Χρυσανθίδης  ερώτηση .  Άλλος .  

Ουδείς .   

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:  

Αντιδήμαρχε  βλέπω  ότι  παίρνουμε  λεφτά  από  την  μισθοδοσία  τον  

δεύτερο  μήνα  για  αναλώσιμα  υλικά .  Για  ποιο  λόγο  γίνεται  και  

παίρνουμε  λεφτά  από  την  μισθοδοσία ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Όπως  σας  έχω  ξαναπεί  και  άλλη  φορά ,  από  τις  συζητήσεις  που  έχω  

κάνει  με  τον  προϊστάμενο  του  Λογιστηρίου ,  γιατί  αυτά  είναι  λογιστικά  

ζητήματα .  Δηλαδή  θέλω  να  πω  ότι  τα  χειρίζεται  ο  προϊστάμενος  του  

Λογιστηρίου .  Ο  εκάστοτε .   

Η  απάντηση  που  μου  έχει  δώσει  είναι  ότι  μέχρι  την  ψήφιση  του  

προϋπολογισμού ,  που  γνωρίζετε  πολύ  καλά  ότι  πάντα  ψηφίζουμε  τον  

προϋπολογισμό  και  τον  εγκρίνουμε  μέσα  στην  νόμιμη  προθεσμία ,  

συνήθως  τον  Νοέμβριο  του  έτους  πριν  επακολουθήσει  ο  

προϋπολογισμός ,  είναι  ότι  επικαιροποιείται  ουσιαστικά  στο  ξεκίνημα  

της  χρονιάς  ο  προϋπολογισμός ,  βλέπει  πως  κάθονται  οι  κωδικοί  και  τα  
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νούμερα  με  το  πέρας  του  έτους  του  προηγούμενου  και  έχει  την  

δυνατότητα ,  γιατί  συνήθως  βάζει  χρήματα  παραπάνω  για  να  είναι  

άνετος  και  στα  ζητήματα  της  μισθοδοσίας  και  στα  ζητήματα  άλλων  

κωδικών  και  βλέποντας  πως  κλείνει  το  έτος  έχει  την  δυνατότητα ,  όχι  

φυσικά  με  μεγάλα  νούμερα ,  αυτό  το  νούμερο  για  τον  προϋπολογισμό  

του  Δήμου  που  είναι  50 εκατ .  ευρώ  περίπου  δεν  είναι  μεγάλο  ποσό ,  

έχει  την  δυνατότητα  όταν  βλέπει  πως  επικαιροποιείται  ο  

προϋπολογισμός  του  Δήμου  στο  κλείσιμο  της  χρονιάς  να  πάρει  κάποια  

ποσά  και  από  άλλους  κωδικούς ,  όχι  μόνο  από  αυτούς  και  να  τα  

μεταφέρει  ανάλογα  με  τις  ανάγκες  που  προκύπτουν  κατά  την  

επικαιροποίηση ,  γιατί  Πρόεδρε  μιλάμε  τώρα  ότι  είμαστε  σε  μια  φάση  

στο  ξεκίνημα  του  έτους  και  ο  προϋπολογισμός  είναι  στην  φάση  της  

επικαιροποίησης .   

 Έχουμε  καταλήξει  στα  οικονομικά  δεδομένα  31/12/16 και  

είμαστε  πλέον  στο  ΄17. Τώρα  μπορεί  να  κρίνει  το  Λογιστήριο ,  εάν  κάτι  

που  έβαλε  τον  Σεπτέμβριο ,  γιατί  ο  προϋπολογισμός ,  κύριε  Πρόεδρε ,  

γίνεται  τον  Σεπτέμβριο  της  προηγούμενης  χρονιάς .   

 Επομένως ,  για  τέσσερις  μήνες  προκύπτουν  άλλα  ζητήματα .  

Προκύπτουν  ζητήματα ,  διαφορές  πάνω  -κάτω  και  ερχόμαστε  να  

επικαιροποιήσουμε .  Αυτή  είναι  η  απάντηση  που  μου  έδωσε .  Ξέρω  ότι  

συνεργαζόμαστε  σε  αυτά  τα  ζητήματα  και  τα  προσέχετε  και  εσείς  και  

ελέγχετε  και  καλά  κάνετε ,  θα  ήθελα  και  μαζί  τις  επόμενες  μέρες ,  την  

Δευτέρα ,  γιατί  όχι ,  να  το  δούμε  και  ξανά .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Με  επιφύλαξη  αυτό .  Δεύτερη  ερώτηση .  Διότι  ο  προϋπολογισμός  

ψηφίστηκε  τον  Νοέμβριο  μας  είπατε ,  μπορεί  να  συντάχθηκε  τον  
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Σεπτέμβριο ,  είχαμε  όμως  την  δυνατότητα  να  διαφοροποιηθούμε  σε  

κάποια  θέματα .   

 Βλέπω  εδώ  ότι  έχουμε  προβλέψει ,  έχετε  προβλέψει  ως  Δημοτική  

Αρχή  εσείς ,  γιατί  εσείς  συντάσσεται ,  προμήθεια  μηχανημάτων  για  το  

τμήμα  Πρασίνου .  Ξαφνικά  μέσα  σε  ενάμιση  μήνα  παίρνουμε  τα  

χρήματα  αυτά  για  να  πάρουμε  προμήθεια  λέει  για .  Τι  προέκυψε  και  

έγινε  αυτή  η  αλλαγή ;  Δηλαδή  ο  προγραμματισμός  ήταν  τελείως  

διαφορετικός  τον  Οκτώβριο  και  τον  Νοέμβριο  και  ξαφνικά  αλλάζει… 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Η  υπηρεσία  Πρασίνου  έχετε  προγραμματίσει  να  πάρετε  μηχανήματα .  

Και  βλέπω  ξαφνικά  γίνεται  αναμόρφωση… 

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Να  απαντήσει  ο  κ .  Αντιδήμαρχος ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Εμείς  αυτό  εννοούσαμε  για  . .  αλλά  δεν  κατάλαβα  και  έβαλαν  εκεί  ότι  

να  είναι .  Μηχανήματα  γενικά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν ,  άλλος ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ποιος  κατηγορεί  ποιον ;   Δεν  κατηγόρησε  κανένας .  Γιατί  φαντάζεστε  

πράγματα  σήμερα ,  κύριε  Αντώνη ;  Ποιος  κατηγόρησε  τον  Δούκα ;   
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Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Τώρα  βούλιαξε  το  καράβι ;  Αργά  το  πήρες  χαμπάρι .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Εμείς  κυβερνάμε  την  Ελλάδα ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  εγώ  έχω  επιφύλαξη .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Επιφύλαξη  για  την  Α .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Για  την  Α  διατηρώ  επιφύλαξη ,  εάν  μπορούμε  να  πάρουμε  χρήματα  για  

μισθοδοσία… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Καταγράφει  η  γραμματέας ;   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Εντάξει ,  θα  το  δούμε  μαζί  την  Δευτέρα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Για  το  άλλο  ναι .  Οι  υπόλοιποι  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ωραία .  Το  ίδιο  με  τον  κ .  Χρυσανθίδη  και  η  κυρία  Ιλανίδου .   

 

Αναμορφώσεις   πιστώσεων   εγκεκριμένου   προϋπολογισμού   

 οικον .  έτους  2017 που  αφορά  δημιουργία  /ενίσχυση  ΚΑΕ  εξόδων   

(Αναμ .  19η  )  
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ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  90/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  που  αφορά  ενίσχυση  ΚΑΕ  εξόδων  (Αναμ .  20η  )  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  91/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  που  αφορά  ενίσχυση  ΚΑΕ  εξόδων  (Αναμ .  22η  )  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  92/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  που  αφορά  δημιουργία  ΚΑε  εξόδων  για  προμήθεια  

 οχημάτων  του  Δήμου  (Αναμ .  23η)  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  93/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  που  αφορά  την  μετονομασία  κωδικό  εξόδων .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  94/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δέκατο  πέμπτο  θέμα .   
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ΘΕΜΑ  15ο:  

Γνωμοδότηση  σχετικά  με  εργασίες  ανασκαφής  κρυμμένου   

θησαυρού  στο  αγρόκτημα  ¨Κρίνος¨  Δήμου  Σερρών .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Γνωμοδοτούμε  θετικά  νομίζω ,  να  μην  επαναλάβουμε  την  ιστορία  αυτή .  

Είναι  ψαγμένη  καλά .  Βάλαμε  ένα  ποσοστό ,  συναίνεσαν  οι  αρχηγοί  των  

παρατάξεων ,  διότι  δεν  θα  παίρναμε  τίποτα .  Βάλαμε  ένα  ποσοστό  5%. 

Ερχόμαστε  εδώ  εκτός  από  την  θετική  γνωμοδότηση  να  σκάψουν  στον  

Κρίνο ,  αργότερα  θα  έρθει  για  την  Ραχωβίτσα .   

 Απλώς  πρέπει  να  πούμε  ότι  εδώ  θα  βάλουμε  δυο  υπαλλήλους ,  

μετά  από  κλήρωση ,  της  Διεύθυνσης  Τεχνικών  Υπηρεσιών  του  Δήμου ,  

ως  τακτικά  μέλη  ο  κ .  Βαρδιάκας  και  ο  κ .  Κουρκούρης ,  ως  

αναπληρωματικά  αυτών  ο  κ  Μανάφης  και  ο  κ .  Φλιντζαντζής .  Αυτοί  

είναι  από  την  Διεύθυνση  Τεχνικών  Υπηρεσιών .  Και  δυο  διοικητικοί  

υπάλληλοι  του  Δήμου .  Ως  τακτικά  ο  κ .  Τράκας  Νικόλαος  και  ο  κ .  

Αγγελόπουλος  Σωτήριος  και  ως  αναπληρωματικά  αυτών  Αερόπουλος  

Αργύριος  και  Σοφιανίδου  Χρυσούλα .   

 Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  95/2017 )  

…………………………  

 



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

70 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δέκα  έξι .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  χρειάζονται  σύμβουλοι .  Η  Νομική  Υπηρεσία   ξεκαθάρισε  το  θέμα ,  

δεν  χρειάζονται  δημοτικοί  σύμβουλοι .   

 Δέκατο  έκτο .   

 

ΘΕΜΑ  16ο:  

Έγκριση  αλλαγής  επωνυμίας  και  μετατροπής  της  μορφής  της   

εταιρείας  που  συμμετείχε  στον  διαγωνισμό  με  τίτλο:  

α)  ¨Προμήθεια  και  έλεγχος  συντήρησης  πυροσβεστήρων¨  του  Δήμου   

Σερρών ,  λόγω  τροποποίησης  της  εταιρείας  από  Ε .Ε .   

σε  Ιδιωτική  Κεφαλαιουχική  Εταιρεία  (ΙΚΕ) ,  

β)  ¨Προμήθεια  οστεοθηκών  των  Δημοτικών  κοιμητηρίων  της   

Δ .Ε .  Λευκώνα  και  της  Τ .Κ .  Καλών  Δένδρων¨  του  Δήμου  Σερρών ,   

λόγω  τροποποίησης  της  εταιρείας  από  Ο .Ε .  σε  Ιδιωτική  

Κεφαλαιουχική  

 Εταιρεία  (ΙΚΕ)  και  

γ)  ¨Προμήθεια  καυσίμων  – λιπαντικών¨  του  Δήμου  Σερρών ,  λόγω  

 συγχώνευσης  και  απορρόφησής  της ,  από  ¨ΕΚΟ  ΑΒΕΕ  

ΠΕΤΡΕΛΑΙΟΕΙΔΩΝ¨   

σε  ¨ΕΚΟ  ΕΒΕΕ¨ .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Έχουμε  και  άλλες ,  συνάδελφοι ,  οι  οποίες  προέκυψαν .  Διαβάστε  κύριε  

Γαλάνη .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε ,  κύριε  Δήμαρχε ,  κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι ,  αν  

έχετε  την  ευγενή  καλοσύνη  θα  ήθελα  να  δεχθείτε  μετά  το  Γ ,  ένα  Δ ,  Ε ,  

Στ .  και  Ζ ,  άλλες  τέσσερις  περιπτώσεις  που  αφορούν  τις  συμβάσεις  της  

αποκομιδής  απορριμμάτων  Δημοτικής  Ενότητας  Σερρών  του  Δήμου  

Σερρών  για  τα  έτη  2015-2017 και  την  αποκομιδή  απορριμμάτων  ΔΕ  

Σκουτάρεως  του  Δήμου  Σερρών ,  διότι  πάλι  σχηματίστηκε  νομικά  η  

εταιρεία  Τασκούδης  Νικόλαος  και  Γατζιός  Φώτιος  σε  ΙΚΕ .  Από  

ομόρρυθμη  έγινε  ΙΚΕ .   Πρώτα  αυτήν .  Ήταν  Ο .Ε .  ομόρρυθμη  εταιρεία .   

 Επίσης ,  η  ίδια  εταιρεία  έχει ,  άλλαξε  νομική  μορφή  και  όσον  

αφορά  θα  ήθελα  να  εγκρίνουμε  την  αλλαγή  αυτή ,  τον  νομικό  

μετασχηματισμό  σε  σχέση  με  τον  ευπρεπισμό  και  συντήρηση  και  

καθαριότητα  των  δημοτικών  κοιμητηρίων  της  Δημοτικής  Ενότητας  

Καπετάν  Μητρούση  του  Καλλικρατικού  Δήμου  Σερρών  και  η  ίδια  η  

εταιρεία  έχει  και  την  συντήρηση  κοινοχρήστων  χώρων  πρασίνου  

Δημοτικής  Ενότητας  Σκουτάρεως  του  Δήμου  Σερρών ,  συντήρηση  

κοινοχρήστων  χώρων  πρασίνου  Δημοτικής  Ενότητας  Σερρών  του  

Δήμου  Σερρών .  

 Η  ίδια  εταιρεία  άλλαξε ,  όπως  σας  είπα ,  μετασχηματίστηκε  

νομικά  το  καθεστώς  της ,  έγινε  ΙΚΕ ,  ιδιωτική  κεφαλαιοποιητική  

εταιρεία .  Σας  παρακαλώ  να  το  εγκρίνετε .   

 Επίσης ,  η  εταιρεία ,  έχουμε  και  την  εταιρεία  Τζιάγκαλος  Ι  και  Σια  

Ε .Ε . ,  όπου  αφορά  το  σχέδιο ,  κύριε  Πρόεδρε ,  παροχή  υπηρεσιών  

επιστημονικής  και  τεχνικής  υποστήριξης  στην  κατάρτιση  στρατηγικής  

βιώσιμης  αστικής  ανάπτυξης  στον  Δήμο  Σερρών ,  να  εγκρίνουμε  την  
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συνέχιση  της  παραπάνω  σύμβασης  από  την  ανάδοχο  εταιρεία ,  Project  4 

ΙΚΕ .  Άλλαξαν  και  αυτοί .  Πάλι  το  ίδιο  πράγμα .   

 Τα  άλλα  τρία  όπως  τα  ανέφερε  ο  κ .  Πρόεδρος .  Επομένως  

πρόκειται  για  τρεις  περιπτώσεις  και  άλλες  τέσσερεις  καθαρά  αλλαγή  

επωνυμίας ,  δεν  αλλάζει… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δεν  αλλάζει  τίποτα  άλλο .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις .  Περιμένετε  ερωτήσεις .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Και  εγώ  να  κάνω  μια  ερώτηση  διευκρινιστική  γιατί  με  ενδιαφέρει .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Αντώνης  Αναστασιάδης .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Αυτό  γίνεται  για  να  μην  πληρώνει  φόρο  προς  το  κράτος ;  Γιατί  γίνεται ;  

Να  μου  πεις .  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Εγώ  είμαι  υποχρεωμένος  όταν  αλλάζει  μια… 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

 (Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Έχει  συμβεί  πάμπολλες  φορές  αυτό .  Εάν  μπορώ  να  απαντήσω  στην  

ερώτηση .  Θα  απαντήσω  όσο  μπορώ  καλύτερα .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Μονολεκτικά .   
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Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Μονολεκτικά .  Υπάρχει  μονολεκτική  απάντηση ;  Εσύ  κάνεις  μια  

ερώτηση  πέντε  λεπτά ,  εγώ  θα  απαντήσω  μονολεκτικά ;  Από  σεβασμό  

σου  λέω  ότι  εδώ  σε  αυτή  την  αίθουσα  όσες  φορές ,  κύριε  Πρόεδρε  

υπήρξε  αλλαγή  επωνυμίας  ή  νομικής  μορφής  μιας  εταιρείας ,  ήρθε  θέμα  

η  έγκριση  αυτής  της  αλλαγής  είτε  ήταν  μια  σύμβαση  σε  εξέλιξη  είτε  

είχε  προκύψει  ο  ανάδοχος  και  έπρεπε… 

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Πραγματικά ,  δεν .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Αντώνη  σε  παρακαλώ .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Δεν  ξέρω  τι  να  πω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σε  παρακαλώ  τώρα .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:   

Δεν  μπορώ  να  πω  κάτι  παραπάνω  από  αυτό  που  σας  λέω .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Ηλία  Αναστασιάδη .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Ευχαριστώ  πολύ .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι  συνάδελφοι ;   
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Όχι  ο  κ .  Αντώνης .   

Κος  ΓΑΛΑΝΗΣ:  

Όχι  ο  κ .  Αντώνης ,  εντάξει .   

 

Έγκριση  αλλαγής  επωνυμίας  και  μετατροπής  της  μορφής  της   

εταιρείας  που  συμμετείχε  στον  διαγωνισμό  με  τίτλο:  

α)  ¨Προμήθεια  και  έλεγχος  συντήρησης  πυροσβεστήρων¨  του   

Δήμου  Σερρών ,  λόγω  τροποποίησης  της  εταιρείας  από  Ε .Ε .   

σε  Ιδιωτική  Κεφαλαιουχική  Εταιρεία  (ΙΚΕ) ,  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  96/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως   ¨Προμήθεια  οστεοθηκών  των  Δημοτικών  κοιμητηρίων  της  

 Δ .Ε .  Λευκώνα  και  της  Τ .Κ .  Καλών  Δένδρων¨  του  Δήμου  Σερρών ,   

λόγω  τροποποίησης  της  εταιρείας  από  Ο .Ε .  σε  Ιδιωτική   

Κεφαλαιουχική  Εταιρεία  (ΙΚΕ)  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  97/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  Προμήθεια  καυσίμων  – λιπαντικών¨  του  Δήμου  Σερρών ,  
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 λόγω  συγχώνευσης  και  απορρόφησής  της ,  από  

 ¨ΕΚΟ  ΑΒΕΕ  ΠΕΤΡΕΛΑΙΟΕΙΔΩΝ¨  σε  ¨ΕΚΟ  ΕΒΕΕ¨ .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  98/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  της  εταιρείας  Τσασκούδης  Ι .  Νικόλαος  και  

 Γκάσιος  Σ .  Φώτιος  Σια  για  το  τμήμα  κοιμητηρίων  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  99/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  προμήθεια  . .  της  Διεύθυνσης  Καθαριότητας  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  100/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  για  το  τμήμα  Πρασίνου  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  101/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  της  εταιρείας  Τσιάγκαλος  Ι .  και  Σια  ΟΕ .  για  το  
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τμήμα  Προγραμματισμού  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ     

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  102/2017 )  

…………………………  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Αντώνη  έχει  ΡΟΜΑ  μετά ,  κάτσε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΡΟΜΑ  το  δέκα  επτά .   

 

ΘΕΜΑ  17ο:  

Έγκριση  μίσθωσης  κτηρίου  για  τη  στέγαση  και  τη  λειτουργία   

του  παραρτήματος  ΡΟΜΑ  του  Κέντρου  Κοινότητας  του  Δήμου  

Σερρών .  

Εισηγήτρια:  Η  αντιδήμαρχος  κ .  Αγιαννίδου  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Καθίστε ,  ΡΟΜΑ .  Του  Κέντρου  Κοινότητας  του  Δήμου  Σερρών .  Για  

τρία  χρόνια .  Ερωτήσεις .  Η  κυρία  Ιλανίδου .  Άλλος ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εγώ  δεν  ρώτησα  εάν  ψηφίζετε  ναι  ή  όχι ,  ρωτώ  εάν  θα  κάνετε  ερώτηση  

για  τους  ΡΟΜΑ .   

 Κυρία  Ιλανίδου  εσείς .   

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  
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Το  θέμα  ένδεκα  εκεί  στην  περιγραφή  στο  πλαίσιο  επιχειρησιακού  

προγράμματος  που  θα  προσλάβουμε  αυτό  το  προσωπικό ,  γράφει  ότι  η  

κεντρική  δομή  θα  στεγάζεται  στο  Διοικητήριο  ενώ  το  παράρτημα  

ΡΟΜΑ  χωροθετείται  στην  περιοχή  που  ζουν  οι  ΡΟΜΑ .  Ενώ  αντιθέτως  

εδώ  σε  αυτό  το  17 το  θέμα  που  θα  πούμε  για  την  ενοικίαση  στην  

εισήγηση  γράφει  ότι  το  παράρτημα  των  ΡΟΜΑ  θα  πρέπει  να  βρίσκεται  

σε  περιοχή  εύκολης  πρόσβασης  του  αντίστοιχου  πληθυσμού .  Εύκολη  

πρόσβαση  είναι  η  πλατεία  Ελευθερίας ,  η  πλατεία  Εμπορίου ,  ξέρω  και  

εγώ .  Που  θα  στεγάζεται ;   

 Εδώ  το  ένα  το  λέει  ότι  χωροθετείται  στην  περιοχή  που  ζουν  οι  

ΡΟΜΑ .  Εδώ  είναι  εύκολη  πρόσβαση  για  μένα ,  ενώ  τώρα  στο  17 θέμα  

που  θα  ψηφίσουμε  αυτή  την  στιγμή  για  την  ενοικίαση  χώρου ,  λέει  σε  

περιοχή  εύκολης  πρόσβασης .  Εύκολη  πρόσβαση  είναι  όπου  πάνε  τα  

αστικά .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κυρία  Ιλανίδου  όσο  το  δυνατόν  πιο  κοντά  στην  περιοχή  που  μένουν  οι  

ΡΟΜΑ .  Δηλαδή  … 

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  

Άλλο  χωροθετείται  στην  περιοχή  που  ζουν  οι  ΡΟΜΑ  και  άλλο  στην  

περιοχή  που  έχουν  εύκολη  πρόσβαση .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Η  ευκολότερη  πρόσβαση  για  μια  συνοικία  ΡΟΜΑ  είναι  όσο  πιο  κοντά  

στην  συνοικία  τους   υπάρχει  οικοδομή ,  οικοδόμημα ,  κτήριο  το  οποίο  

θα  τηρεί  τις  προδιαγραφές .  Δηλαδή  θα  είναι  εύκολη  η  πρόσβαση  σε  

ΑμεΑ ,  θα  είναι  το  κατάστημα  αυτό  αδειοδοτημένο  και  τα  λοιπά .  

Καταλάβατε ;   

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  
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Άλλο  λέω  εγώ ,  στην  περιοχή  που  θα  είναι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όταν  λέμε  στην  περιοχή ,  όσο  πιο  κοντά  στην  περιοχή  τους  γίνεται .   

Κα  ΙΛΑΝΙΔΟΥ:  

Και  με  ποιον  τρόπο  θα  μάθουν  οι  δημότες ,  πιθανόν  να  έχουν  κάποιο . .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θα  γίνει  προκήρυξη .  Θα  γίνει  διαγωνισμός .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Αλλιώς  δεν  γίνεται .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

 Πρόεδρε  να  κάνω  μια  ερώτηση  μήπως  βοηθήσει  την  όλη  περίπτωση ;  

Εδώ ,  όπως  είπε  και  η  κυρία  Ιλανίδου ,  να  είναι  εύκολη  η  πρόσβασή  

τους .  Μήπως  θα  έπρεπε  εδώ ,  για  να  είμαστε  και  σύννομοι  δηλαδή ,  

εντός  του  χώρου  που  ορίζει  ο  νόμος  και  εάν  δεν  βρεθεί ,  να  πάμε  στην  

δεύτερη  περίπτωση .  Να  υπάρχει  αυτό  το  ή ,  για  να  υπάρχει  και  η  

δυνατότητα  εκ  μέρους  μας  να  κινηθούμε  πιο  άνετα  και  να  μην  βρεθεί  

κάποιος  να  μας  κατηγορήσει  σε  τελική  ανάλυση .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατανοητό  αυτό  που  λέτε ,  όλοι  το  καταλαβαίνουμε  αλλά  είναι   

δυνατόν  να  μην  βρεθεί  με  τόσα  ανοίκιαστα .  

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Στον  χώρο  των  ΡΟΜΑ .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Όταν  λέει  στον  χώρο  δεν  εννοεί  εκεί  που  είναι  τα   σπίτια  τους  αμιγώς  

και  μόνο .  Κοντά  στον  συνοικισμό  τους .  Θα  βρεθεί .  Δεν  υπάρχει  

περίπτωση .  Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  103/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δέκα  οκτώ .   

 

ΘΕΜΑ  18ο:  

Εξέταση  ένστασης  του  αναδόχου  του  έργου  ¨Βιοκλιματικές   

αναβαθμίσεις  δημόσιων  ανοικτών  χώρων  στο  Δήμο  Σερρών¨   

κατά  της  υπ’  αριθμ .  πρωτ .  53911/2-12-2016 απόφασης  της  ΔΤΥ   

για  την  επιβολή  ποινικών  ρητρών  που  αφορούν  το  ως  άνω  έργο .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Γκότση .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Το  έργο  το  βιοκλιματικό  έπρεπε  να  τελειώσει  τέλος  του  ΄15. Πήρε  

παράταση  έξι  μήνες .  Έπρεπε  να  τελειώσει  στις  30/6/16.  Από  εκεί  πήρε  

νόμιμα  άλλες  22 μέρες ,  έπρεπε  να  τελειώσει  22/7/16 και  από  εκεί  και  

πέρα ,  αφού  τελείωσαν  όλες  οι  προθεσμίες ,  δούλευε  μεν  αλλά  με  
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ποινική  ρήτρα .  Για  τους  τέσσερις  μήνες ,  δηλαδή  από  22/7 μέχρι  και  

22/11 δούλευε  με  ποινικές  ρήτρες .   

 Η  υπηρεσία  λέει  ότι  πρέπει  να  πληρώσει  και  μάλιστα  έβγαλαν  και  

το  ποσό ,  εάν  θέλετε  να  σας  το  πω ,  είναι  εδώ ,  είναι  περίπου ,  όχι  

περίπου ,  ακριβώς  θα  σας  πω ,  51.722,69.  Να  πληρώσει  και  κάνει  

ένσταση .  Η  Τεχνική  Υπηρεσία  να  μην  αποδεχθούμε  την  ένσταση .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συμφωνούμε ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Γνωμοδοτεί  αρνητικά .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε  Γκότση  τελειώσαμε .  Ομόφωνα  ναι .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  104/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πάμε  στο  δέκατο  ένατο .   

 

ΘΕΜΑ  19ο:  

Έγκριση  τροποποίησης  τεχνικού  προγράμματος  Δήμου  Σερρών   

έτους  2017 και  αναμόρφωση  του  προϋπολογισμού .  
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Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις  εάν  υπάρχουν ;  Κύριε  Χρυσανθίδη .  

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:  

Απλώς  επειδή  συνέβη  στην  Οικονομική  Επιτροπή  όταν  είχαμε  ένα  θέμα  

με  τα  σχολικά ,  με  τις  συντηρήσεις  των  σχολικών  κτηρίων ,  θα  

παρακαλούσα  όταν  στις  μελέτες  προβλέπονται  συντηρήσεις  να  

περιλαμβάνονται  όσο  το  δυνατόν  περισσότερες  και  να  μην  

προσφεύγουμε  συνεχώς  σε  αναθεσούλες  συντηρήσεων .    

 Έχει  προκύψει  ένα  τέτοιο  θέμα  στην  Οικονομική  Επιτροπή  γι '  

αυτό  το  λέω .  Δεν  λέω  ότι  θα  συμβεί  αλλά  για  να  μην  συμβεί  να  γίνεται  

μια  πιο  ολοκληρωμένη .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ:   

Δεν  είμαι  εναντίον  των  αναθέσεων ,  δεν  το  είπα  αυτό ,  απλώς  έγινε  μια  

συζήτηση  στην  Οικονομική  Επιτροπή  και  πραγματικά  εκεί  υπήρξαν  

κάποια  θέματα .  Όσο  μπορούμε… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το  δέκα  εννέα ,  ναι .  Και  ο  κ .  Μηλίδης  και  ο  κ .  Ηλίας .  Κύριε  Μηλίδη .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  
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Κύριε  Αντιδήμαρχε  λέτε  στα  έργα  "Αναβάθμιση  παιδικών  χαρών"  της  

Ενότητας  Σερρών  και  βάζουμε  130 χιλιάρικα .  Έτσι  δεν  λέει ;  Όσες  

φορές  συζητήθηκε  το  θέμα  εδώ  είπατε  ότι  βεβαίως  υπάρχει  μεγάλη  

ανάγκη  για  παιδικές  χαρές ,  το  ξεκαθαρίζω  από  την  αρχή .  Και  ο  κ .  

Δήμαρχος  είχε  απαντήσει  ότι  οι  παιδικές  χαρές  για  να  γίνουν  έτσι  που  

πρέπει  να  γίνουν ,  με  πιστοποίηση  και  τα  λοιπά ,  πρέπει  να  μπουν  σε  

προγράμματα .  Είναι  πάρα  πολλά  τα  λεφτά  και  το  καταλαβαίνω .  

 Τώρα  με  αυτό  το  μικρό  ποσό  σχετικά  γι '  αυτή  την  δουλειά  που  το  

θέλετε ,  τι  προσπαθούμε  να  πετύχουμε ;  Θα  πάρουμε ,  δηλαδή  

πιστοποίηση  εάν  βάλουμε  αυτό  το  ποσό ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Προσέξτε  να  σας  πω .  130.000 αυτά  είναι  χρήματα  από  το  ΄16 που  

μεταφέρονται  στο  ΄17 υπόψη ,  γιατί  βλέπετε  στο  ΄16 έχουμε  μηδέν .  Στο  

΄17. Θα  κάνουμε  τρεις  παιδικές  χαρές  είπαμε .  Βγαίνει  ο  Προβατάς ,  

διότι  ο  Πρόεδρος  μας  είπε  πρώτα  να  κάνουμε  παιδική  χαρά ,  τώρα  δεν  

θέλει ,  όχι  δεν   θέλει  την  παιδική  χαρά ,  δεν  θέλει  το  μέρος .  Άρα  θα  

βγει  σε  δημοπρασία  με  αλλαγή  του  μέρους .  Άλλα  μιλάμε  για  τρεις  

παιδικές  χαρές  στις  Σέρρες .  Του  ΙΚΑ ,  μια  στου  Σταυρού  την  εκκλησία ,  

δίπλα  εκεί  και  μια  στον  Άγιο  Δημήτρη .   

 Επιλέχθηκαν  αυτές  διότι  έχουν  την  υποδομή ,  έχουν  την  

περίφραξη ,  έχουν  και  τα  λοιπά .  Αυτά  περνάνε  και  από  την  

Αρχιτεκτονική  Επιτροπή .  Δηλαδή  παίρνουμε  και  την  γνώμη  της  

Αρχιτεκτονικής  Επιτροπής .  Δεν  γίνονται  δηλαδή  μόνο  από  εμάς .  

Γνωμοδοτική  είναι  βέβαια  η  άποψή  τους ,  όμως  εμείς  την  ακούμε .  

 Τα  όργανα  δεν  κοστίζουν  τόσο  όσο  κοστίζει  η  υποδομή .  Δηλαδή  

το  δάπεδο ,  ο  φωτισμός  και  τα  λοιπά .  Τον  προϋπολογισμό  που  κάνανε  

και  σε  συνεργασία  με  την  Αρχιτεκτονική  Επιτροπή  αυτά  τα  λεφτά  
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φτάνουν  για  τις  τρεις  παιδικές  χαρές .  Δεν  θα  γίνουν ,  βέβαια  με  

πολυτέλεια  και  τα  λοιπά  αλλά  την  πιστοποίηση  θα  την  έχουν .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

 Τώρα  θα  βγει  σε  δημοπρασία  αλλά  θέλω  να  σας  πω  ότι  του  ΙΚΑ  την  

πρόσεξε  και  η  Αρχιτεκτονική  Επιτροπή ,  μου  είπαν   ότι  μοντέλο  θα  

είναι .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Και  δεύτερο  ερώτημα ,  … 

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Να  σας  πω  ότι  θα  υπάρχει  και  ένα  όργανο  για  τα  ΑμεΑ ,  να  ξέρετε .  Το  

προσθέσαμε  τώρα .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Πάλι  στα  νέα  έργα  για  το  ΄17, στο  2,  "Ασφαλτοστρώσεις  του  Δήμου  

Σερρών για το ΄17",  βλέπω εδώ ότι  βάζουμε άλλα 100.000,  έτσι;  Είναι 

400 χιλιάρικα  σύνολο .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Υπήρχαν  300 από  παρελθόντα  έτη  και  100 με  το  νέο .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Τα  εκατό  είναι   του  ΄17 και  τα  τριακόσια  είναι… 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Το  κατάλαβα ,  το  γράφει  επάνω .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Από  . .  
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Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Το  διευκρινίζει .  Το  διευκρινίζει  επάνω ,  παρελθόντων  ετών .  Αυτά  τα  

ΣΑΤΑ  παρελθόντων  ετών  την  στιγμή  που  οι  δρόμοι  ήταν  σε  τόση  κακή  

κατάσταση  και  εξακολουθούν  να  είναι ,  γιατί  δεν  το  κάναμε  και  το  

κάναμε  τώρα  τριακόσια  χιλιάρικα  αυτά  που  λέτε ;  Τα  μεταφέρετε .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Είναι  από  τις  εκπτώσεις .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Ας  είναι  από  τις  εκπτώσεις .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Μα  τις  εκπτώσεις  δεν  τις  είχαμε ,  γι '  αυτό .  Προσέξτε .  Αυτή  είναι  η  

τροποποίηση  του  τεχνικού  προγράμματος .  Το  πρώτο  πρόγραμμα  που  

πέρασε  από  το  τεχνικό ,  εάν  θυμάστε ,  ήταν  μέχρι  31 Ιουλίου .  Μέχρι  31 

Ιουλίου .  Τα  έργα  μέχρι  31 Ιουλίου .  Μέχρι  τότε  δεν  είχαμε  ούτε  

εκπτώσεις  ούτε  τίποτα .   

 Τέλος  του  μηνός ,  δηλαδή  31 Δεκεμβρίου ,  ότι  εκπτώσεις  είχαμε  

τις  μαζέψαμε  σε  έναν  κορβανά  και  από  εκεί  και  πέρα .  Δηλαδή ,  

παραδείγματος  χάρη ,  δεν  κάναμε  πέρυσι  400.000 για  

ασφαλτοστρώσεις ;  Οι  400 με  67,  με  55 που  κτυπήθηκαν  λοιπόν ,  

πήραμε  τα  λεφτά ,  πήραμε  200 χιλιάρικα .  Δεν  τα  είχαμε  πιο  μπροστά .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Το  τεχνικό  πρόγραμμα  το  ψηφίσαμε  όμως  όχι  τον  Ιούλιο .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Δεν  είχαμε  τις  εκπτώσεις .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  
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Με  δεδομένα  καλοκαιρού .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Αυτά  είναι  με  δεδομένα  της  καλοκαιρινής  περιόδου .  Μα  δεν  τα  είχαμε  

τα  λεφτά  αυτά .  Αυτά  υποτίθεται  ότι  θα  τα  παίρναμε .  Αυτό  είναι ,  το  

επίσημο  πλέον  είναι  αυτό .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Και  για  τα  που  έχουμε  κάνει  σαν  παράταξη  και  πιστεύω  και  άλλοι  

συνάδελφοι  για  την  ισοπέδωση  του  δρόμου ,  για  τους  αγροτικούς  

δρόμους ,  γιατί  είναι  πάλι  τόσο  χαμηλά ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Να  σας  πω  ότι  δεν  είναι  μόνο  τα  τετρακόσια  χιλιάρικα .  Είναι  και  άλλα ,  

βάζουμε  και  άλλα  150 για  λακκούβες ,  ας  το  πούμε .  Δηλαδή  για  όλο  τον  

Δήμο .   Δηλαδή  περίπου  400,  550 χιλιάρικα  δίνουμε  για  την  

οδοστρωσία ,  ας  το  πω .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Και  κ .  Γκότση ,  επειδή  και  εσείς  κατάγεστε  από  κάποιο  χωριό  του  

κάμπου  και  ξέρετε ,  σας  τα  μεταφέρουν  όπως  και  σε  μένα ,  σας  έχουμε  

επισημάνει  πάρα  πολλές  φορές  για  τους  αγροτικούς  δρόμους ,  

ισοπεδώσεις ,  διορθώσεις  και  τα  λοιπά .  Γιατί  είναι  πάλι  τώρα  

εξαιρετικά  χαμηλά  τα  ποσά ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Κοιτάξτε  να  δείτε ,  έτσι  όπως  το  κάναμε  σε  συνεννόηση  πάντα  και  με  

σας ,  βάλαμε  24,  24,  24,  24 για  Σερρών-Λευκώνα ,  για  Ορεινή  -Άνω  

Βροντού  και  Σκουτάρεως  -Μητρουσίου .  Είναι  72.000.  

 Κοιτάξτε  να  δείτε ,  με  αυτά  τα  λεφτά  και  με  δικά  μας  μηχανήματα  

πιστεύουμε  δηλαδή  ότι  θα  αντεπεξέλθουμε ,  όπως  έχουμε  αντεπεξέλθει .  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  
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(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Γίνεται ,  πώς  δεν  γίνεται .  Και  πέρυσι ,  βέβαια  δεν  ήμαστε  τέλειοι .  

Συγνώμη ,  δεν  είμαστε  τέλειοι ,  δεν  είμαστε  τέλειοι  αλλά  οι  κραδασμοί  

ήταν  πολύ  μικροί .  Δηλαδή  τους  προέδρους  τους  εξυπηρετήσαμε  πάρα  

πολύ .  Δηλαδή  δεν  είχαμε  πάρα  πολλές  αντιδράσεις .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Βέβαια  στο  πλαίσιο  των  δυνατοτήτων  μας .  Αυτά  είναι  και  πιστεύουμε  

ότι  έτσι  όπως  το  κάνουμε  τώρα ,  θα  δείτε  ότι  πάλι  θα  τα  καταφέρουμε .  

Είπαμε  ότι  τέλειο  δεν  είναι  τίποτα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερώτηση  ο  κ .  Ηλίας  Αναστασιάδης .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Θα  αναφερθώ ,  κύριε  Γκότση  στην  ΣΑΤΑ  σχολείων .  Λοιπόν ,  

εκπαιδευτικοί  είμαστε  και  οι  δυο  και  γνωρίζουμε  την  αγωνία  των  

εκπαιδευτικών  και  των  διευθυντών .    

 Μένω  στο  διακοσάρι .  Γνωρίζουμε ,  βέβαια ,  ποιος  είναι  γενικός  

σχεδιασμός  και  πως  γίνονται  οι  αναθέσεις  με  βάση  αυτά  τα  οποία  

είπατε  προηγουμένως .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Διαγωνισμός  είναι .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Ναι .  Οι  αναθέσεις  μέσω  διαγωνισμού .  Ο  διαγωνισμός  και  μετά  γίνεται  

η  σύμβαση ,  συμβασιοποίηση .  Εγώ  άλλο  θέλω  να  μείνω .  Γιατί  έτσι  

απονευρώνουμε  τις  Σχολικές  Επιτροπές  με  αποτέλεσμα ,  βλέπω  τα  ποσά  
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ελάχιστα ,  την  στιγμή  που  τα  Σχολικά  Συμβούλια  σε  μια  δεδομένη  

στιγμή  σε  συνεργασία ,  βέβαια  με  τον  Διευθυντή ,  μπορούν  να  

ανταποκριθούν  άμεσα  και  σε  συνεργασία  και  με  την  Σχολική  Επιτροπή ,  

άμεσα  για  την  αποκατάσταση  βλαβών  στα  σχολεία  και  το  κόστος  να  

είναι  πολύ  λιγότερο .   

 Το  λέω  αυτό  το  πράγμα  γιατί ;  Γιατί  μου  καταγγέλθηκε  περίπτωση  

ενός  στοιχείου  για  το  οποίο  το  κόστος  ήταν  1.500 και  το  κάναμε  με  

έναν  άλλο  μετά  από  καυγά  στο  ύψος  των  250.  Μήπως  θα  πρέπει  αυτό  

να  προβληματίσει  το  σύνολο ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Τέλος  πάντων ,   εγώ  να  εξηγήσω  γενικά  τι  συμβαίνει .  Καταρχήν  από  

κάθε  σχολείο  γίνονται  αιτήματα  από  κάθε  Διευθυντή  και  τα  λοιπά .  Δεν  

τα  παίρνουμε  εμείς ,  τα  παίρνει  η  υπηρεσία ,  τα  καταγράφει  η  υπηρεσία ,  

βάζει  μια  ιεραρχία ,  ξεκινάει  πρώτα  από  υγρομονώσεις ,  να  μην  στάζουν  

τα  σχολεία  και  τα  λοιπά ,  η  Τεχνική  Υπηρεσία .  Πρώτα   από  εκεί  

ξεκινάει .  Τι  στατικότητα  εξετάζει  εάν  ένας  τοίχος  είναι  έτοιμος  να  

πέσει .  Δηλαδή  πρώτα  τα  επικίνδυνα  και  μετά  περνάει… 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Άρα  λοιπόν  η  Τεχνική  Υπηρεσία  βάζει  αυτά  εδώ .  Δίνει ,  εσείς  λέτε  για  

το  ποσό  που  δίνει  … 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Ναι ,  αυτό  το  ποσό  μήπως  θα  πρέπει  να  το  ενισχύσουμε ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Στην  πορεία  πέρυσι  εάν  θυμάστε  ενισχύσαμε  αυτά  εδώ ,  όμως  τα  λεφτά  

αυτά ,  τα  200 χιλιάρικα  που  κάνουν ,  δεν  φτάνουν  γι '  αυτές  τις  εργασίες  
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που  βγαίνει  στην  δημοπρασία  για  όλα  τα  σχολεία  που  είναι  στον  Νομό  

και  είναι  και  τα  νηπιαγωγεία .  Δεν  φτάνουν  για  όλα  τα  αιτήματα ,  γι '  

αυτό  ακριβώς  μπαίνουν  τα  διακόσια  χιλιάρικα  και  εάν  είχαμε  και  άλλα  

διακόσια ,  τετρακόσια  για  να  μπορέσουμε  να  ανταποκριθούμε  σε  όλες  

τις  σχολικές  μονάδες .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Άλλο  ήταν  το  ερώτημα .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Αυτό  ήταν  το  ερώτημα .  Γιατί  δεν  … 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Γιατί  μένουμε  στα  15 και  στα  14 χιλιάρικα  και  δεν  τους  

χρηματοδοτούμε  επιπλέον ;  Αυτό  είναι  το  ερώτημά  μου .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Σας  είπα  για  τον  λόγο  ότι  τα  αιτήματα  είναι  πολλά  περισσότερα  από  τα  

200 χιλιάρικα .  

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Και  δεν  υπάρχουν  λεφτά .  Καλώς .   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Κύριε  Πρόεδρε  … 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Αντώνης  θέλει  να  ρωτήσει  ή  να  τοποθετηθεί ;   

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Να  ρωτήσω ,  κύριε  Πρόεδρε .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ακούω  την  ερώτηση .   

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  
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Εγώ  ότι  παιδικούς  σταθμούς  έχω  κάνει ,  κύριε  Πρόεδρε ,  τους  έχω  

περιφράξει .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Και  απέναντι  στην  Δ .Ε .Η .  είναι  ολόκληροι  συνοικισμοί  αυτοί  και  

πηγαίνοντας  για  τους  φίλους  σας  στα  ΡΟΜΑ .  Τα  έχω  κάνει  όλα  

περίφραξη  καλή  και  έβαλα  καινούρια  όργανα  και  τα  ξηλώσατε ,  που  

άντεχαν  ακόμα .  Όλα  ήταν  μια  χαρά .   

 Και  όμως ,  εκεί  που  κάθονται  πολλοί  άνθρωποι  δεν  κάνατε  καμία  

αυτή .  Να  το  ξέρεις .  Εγώ  είχα  την  αδελφή  μου  εκεί  σε  γειτονιές  που  

είναι  ο  κόσμος  ο  πολύς .  Τίποτα  άλλο .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Χράπας .   

Κος  ΧΡΑΠΑΣ:  

Κύριε  Αντιδήμαρχε ,  πέρυσι  έγινε  μια  πολύ  καλή  δουλειά ,  βελτιώθηκε  

κατά  η  πολύ  η  οδοποιία  μέσα  στην  πόλη .  Έπεσε  καινούργιος  τάπητας  

σε  πολλά  σημεία .  Έγινε  μια  πάρα  πολύ  σημαντική  δουλειά  και  μια  και  

έχουμε  και  το  θέμα  τώρα  εδώ  πέρα ,  εάν  έχετε  την  δυνατότητα  και  

μπορείτε  να  μας  πείτε ,  ποια  σημεία  έχετε  σκοπό  να  ασφαλτοστρώσετε  

μέσα στο ΄17; Όχι μόνο μέσα στην πόλη αλλά και γενικότερα στον 

Δήμο  Σερρών ;  Να  ακουστεί  κιόλας .  Εάν  έχετε  την  δυνατότητα .  Εάν  

μπορείτε  πάντως .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σε  άλλο  συμβούλιο  θα  έρθει .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

 Να  ενημερώσω  το  σώμα  ότι  γίνεται… 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Όχι ,  όχι .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Αυτό  μόνο .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Για  ποιο  πράγμα ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Για  να  καταλήξουν  ποιους  δρόμους  θα  ασφαλτοστρώσουν ,  κάθε  

εβδομάδα ,  δυο  φορές  μάλλον  την  εβδομάδα  φεύγουν  μηχανικοί  και  

κάνουν  αστυνόμευση .  Αστυνόμευση ,  τι  σημαίνει ;  Γυρίζουν   όλους  τους  

δρόμους ,  καταγράφουν  και  πάνε  σε  πιο  χαλασμένους  δρόμους  για  να  . .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Ένας  δρόμος  που  πρέπει  να  γίνει  είναι  Εθνικής  Αντίστασης .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μην  μας  λες  Αντιδήμαρχε ,  άλλο  θέμα  είναι  αυτό .   

 Λοιπόν ,  για  την  έγκριση  τροποποίησης  τεχνικού  προγράμματος  

έχουμε  να  πούμε  τίποτα  άλλο ;  Τοποθέτηση ;  Παρακαλώ ,  ποιος  θέλει  να  

τοποθετηθεί ;  Ο  κ .  Μηλίδης .  Άλλος  θα   τοποθετηθεί ;  Όχι .  Ωραία .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

Δεν  θα  κάνω  κατάχρηση  όλου  του  χρόνου ,  κύριε  Πρόεδρε .  Ούτε  πέντε  

λεπτά .  Την  πρώτη  παρατήρηση  την  έκανα  για  τους  αγροτικούς  

δρόμους .  Θεωρώ  ότι  είναι  πάρα  πολύ  χαμηλό  το  ποσό .  Πιστεύω  ότι  

είναι  μια  άμεση  προτεραιότητα  και  δυστυχώς  εδώ  και  χρόνια  δεν  την  

υλοποιείτε ,  γιατί  και  τα  μηχανήματα  του  Δήμου  που  λέτε  ότι  θα  

συνεπικουρήσουν  και  θα  κάνουν ,  έχω  μαρτυρίες  από  κατοίκους  της  
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περιοχής  του  κάμπου  που  υπήρχε  περίπτωση  που  το  μηχάνημα  καθόταν  

δέκα  μέρες  στην  ίδια  θέση .  Πώς  θα  βοηθήσουν  έτσι ;  Και  δεκαπέντε  

μέρες  στην  ίδια  θέση ,  χωρίς  να  μπορεί  να  κινηθεί .   

 Άρα  δηλαδή  πως  θα  βοηθήσουν  τα  μηχανήματα ;  Μακάρι  να  

είχαμε  πολλά  και  να  μην  χρειαζόταν .  Άρα  δεν  συμφωνώ  με  αυτό  στο  

τεχνικό   πρόγραμμα .   

 Επίσης ,  για  το  θέμα  της  πεζοδρόμηση  441.000 ευρώ .  Το  λέω  και  

στον  κ .  Δήμαρχο  ότι  είναι  πολύ  μεγάλο  το  ποσό  για  50 μέτρα ,  όταν  και  

έρχεται  σε  πλήρη  αντίθεση  με  αυτό  που  είπα  προηγουμένως ,  κύριε  

Αντιδήμαρχε ,  κ .  Γκότση ,  ότι  όταν  λοιπόν  πονάει  τόσο  πολύ  η  

Περιφέρεια  σε  αυτά  τα  σημεία  που  ανέφερα ,  που  είναι  παραγωγικά  

σημεία ,  είναι  παραγωγοί ,  δεν  μπορούμε  να  λέμε  για  τόσα  πολλά  

χρήματα .  Που  είναι ,  στο  κάτω-κάτω  και  έργο  βιτρίνας .   

 Εάν  υπάρχουν  χρήματα  αργότερα ,  λέω  ότι  εάν  αλλάξει  η  

οικονομία  της  χώρας  και  υπάρξουν  χρήματα ,  βεβαίως  δεν  έχει  κανείς  

αντίρρηση ,  αλλά  όχι  όταν  δεινοπαθεί  ο  αγροτικός  πληθυσμός .   

 Βέβαια  για  τις  ασφαλτοστρώσεις  θα  κρίνουμε  πως  θα  γίνουν .  Το  

ποσό  είναι  αρκετά  μεγάλο .  Έχω  αντίθετη  άποψη  από  αυτή  που  

εξέφρασε  ο  κ .  Χράπας .  Έγιναν  κάποιες  ασφαλτοστρώσεις  αλλά  το  

μεγαλύτερο  κομμάτι  της  πόλης  δεινοπαθεί  στην  κυριολεξία .  

 Εσύ ,  κύριε  Πρόεδρε ,  περνάς  από  τα  ίδια  μονοπάτια  που  περνάω  

και  εγώ  και  θα  σπάσουμε  όλοι  τα  αυτοκίνητα  και  αυτό  είναι  το  

λιγότερο .  Τα  ατυχήματα  τα  αντιμετωπίζουμε  και  εσείς  και  εγώ .  

Εντάξει  δει ,  δη  χρημάτων  γι '  αυτό  λέω  κατ '  επανάληψη ,  ότι  είναι  πολύ  

προτιμότερο  να  πάμε  σε  υποδομές  παρά  σε  έργα  βιτρίνας .  

 Όσο  για  την  ΣΑΤΑ  των  σχολείων  νομίζω  ότι  υπάρχει  μια ,  ναι  

συμφωνούμε  για  την  ΣΑΤΑ  των  σχολείων ,  πρέπει ,  υπάρχουν  ανάγκες  
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μεγάλες  αλλά  συμφωνώ  με  την  παρατήρηση  που  έκανε  ο  κ .  

Αναστασιάδης ,  ότι  πρέπει  στις  Σχολικές  Επιτροπές ,  εδώ  είναι  ο  

Πρόεδρος  της  μιας ,  ο  κ .  Τερζής  Αντιπρόεδρος  και  ο  κ .  Μερετούδης  ότι  

έχουν  ανάγκες .  Πρέπει  να  τους  δώσουμε  ευελιξία  να  κινηθούν ,  δεν  

πρέπει  να  είναι  δέσμιοι  των  τεχνικών  υπηρεσιών .  Οι  τεχνικές  

υπηρεσίες  κάνουν  την  δουλειά  τους ,  από  εκεί  και  πέρα  οι  Σχολικές  

Επιτροπές  πρέπει  να  τους  δίνουμε  την  δυνατότητα  και  την  ελευθερία  

να  δουλέψουν  πιο  άμεσα  και  πιο  γρήγορα ,  γιατί  οι  ανάγκες  είναι  

επιτακτικές .   

 Επομένως ,  ψηφίζουμε  την  ΣΑΤΑ  των  σχολείων ,  όχι  … 

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Μια  απάντηση  να  δώσει  γιατί  ένα  λάθος  νούμερο  δίνετε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο  κ .  Αντώνης  που  θέλει  να  τοποθετηθεί ;   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Ναι .  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Εγώ ,  κύριε  Πρόεδρε  θα  πω  δυο  κουβέντες ,  όχι  παραπάνω .  Βάζω  

μάρτυρα  τον  Αγγελίδη  ότι  την  Ομόνοια  έφερα   χιλιάδες  κυβικά  

αμμοχάλυκα  χωρίς  να  πληρώσω  μια  δεκάρα .  Έκανα  την  γέφυρα  που  

πηγαίνουν  από  εκεί ,  την  έβαψα  και  κόκκινη  και  έχω  βάλει  τεράστιες  

ποσότητες  χωρίς  να  πληρώσω  μια  δεκάρα .  Έτσι  δεν  είναι  κύριε  

Αγγελίδη ;  Όλοι  το  ξέρουν  στην  Ομόνοια .   

 Δεύτερο ,  κύριε  Πρόεδρε .  Γιατί  δεν  επιλέγετε  συνεχισμούς ,  οι  

οποίοι  είναι  περιαστικά ,  που  είναι  χιλιάδες  οι  Σερραίοι  και  κοιτάτε  

μόνο  το  κέντρο ;  Για  ποιο  λόγο ;  Εκεί  δεν  μπορεί  να  πάρει  η  Ομόνοια  
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μια  παιδική  χαρά ,  να  πάρει  η  Αγία  Σοφία  μια  παιδική  χαρά  που  τις  

έκανα  και  τις  έχουν  περιφράξει  όλες  όμορφες ;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

Κος  Α .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Πως  δεν  είναι  κύριε  Πρόεδρε ;  Δεν  θέλω  να  πω  τίποτα  άλλο ,  κύριε  

Πρόεδρε .  Παρατήρηση  δική  μου  είναι .  Εγώ  ψηφίζω ,  δεν  λέω  όχι  αλλά  

αυτό  είναι  γεγονός .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Μια  λέξη  θα  πω .  Κύριε  Αναστασιάδη  και  σε  σας  και  στον  κ .  Μηλίδη… 

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Εγώ  ψηφίζω .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Τον  Ηλία .  Δεν  είναι  πενήντα  τα  μέτρα ,  είναι  εκατόν  εβδομήντα .  Λέτε  

για  πενήντα ,  το  είπατε  και  την  Τετάρτη  

Κος  Η .  ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ:  

Για  τον  Λευκώνα .   

Κος  ΓΚΟΤΣΗΣ:  

Δεν  είναι  πενήντα ,  είναι  εκατόν  εβδομήντα .  Πρώτον .  Δεύτερον ,  γιατί  

το  είπε  ο  κ .  Μηλίδης ,  το  είπατε  και  εσείς ,  η  απάντηση  της  υπηρεσίας ,  

δεν  σας  το  λέω  εγώ ,  πάτε  στις  υπηρεσίες .  Άλλο  πενήντα  και  άλλο  

εκατόν  εβδομήντα .  Μιλάμε  για  το  ένα  τέταρτο  λέτε  εσείς  ενώ  είναι  

τετραπλάσιο .   

 Και  το  δεύτερο ,  βέβαια  συμφωνώ  εγώ  ότι  είναι  431 χιλιάρικα  

αλλά  πάντα  τα  έργα  αυτά  κτυπιούνται  με  50%, οπότε  η  τιμή  θα  πέσει  

στην  μέση .  Αυτό .   

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  
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Νομίζω  ότι  έχει  παρέλθει  το  50%, έτσι  νόμιζα .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν ,  ομόφωνα  ναι  συνάδελφοι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ποιο ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το  δέκα  εννέα .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Για  να  ανακεφαλαιώσω… 

Κος  ΜΗΛΙΔΗΣ:  

(Ομιλίες  εκτός  μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ναι  στην  ΣΑΤΑ  σχολείων ,  όχι  στα  υπόλοιπα .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Αλλά  εκεί  κάνατε  μια  παρατήρηση  όμως .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Οι  υπόλοιποι  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι ,  κύριε  Πρόεδρε .  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  105/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εικοστό  θέμα .   

 

ΘΕΜΑ  20ο:  
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Έγκριση  μελέτης  του  έργου:  ¨Κατασκευή  εγκαταστάσεων   

πυροπροστασίας  στο  Κλειστό  Γυμναστήριο  και  στο  Εθνικό  Στάδιο  

 του  Δήμου  Σερρών¨ .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ  Γκότσης  Η  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  106/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εικοστό  πρώτο .  

 

ΘΕΜΑ  21ο  :  

Έγκριση  παράτασης  προθεσμίας  εκτέλεσης  του  έργου:   

Ασφαλτοστρώσεις  ΔΕ  Σκουτάρεως  έτους  2016  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Για  τρεις  μήνες  μέχρι  13/5/17 δίνουμε  παράταση .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

96 

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  107/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εικοστό  δεύτερο  θέμα .  

 

ΘΕΜΑ  22ο:  

Έγκριση  μετακίνησης  εκτός  έδρας  του  κ .  Δημάρχου   

για  τον  μήνα  Μάρτιο .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι .   

 

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  108/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Είκοσι  τρία .   

 

ΘΕΜΑ  23ο:  

Έγκριση  καταβολής  εξόδων  κίνησης  εκτός  έδρας  του  κ .  Δημάρχου  

 και  του  εντεταλμένου  Δημ .  Συμβούλου  κ .  Χράπα  Παντελή  για  τους   

μήνες  Ιανουάριο  και  Φεβρουάριο .  

Εισηγητής:  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα  ναι .   

Έγκριση  καταβολής  εξόδων  κίνησης  εκτός  έδρας  από  

 31 Ιανουαρίου  έως  1 Φεβρουαρίου  2017 του  κ .  Δημάρχου  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  109/2017 )  

…………………………  

 

Ομοίως  του  εντεταλμένου  δημοτικού  συμβούλου   

κ .  Χράπα  Παντελή  στις  2/2/2017  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ    

(ΑΡΙΘΜΟΣ  ΑΠΟΦΑΣΗΣ:  110/2017 )  

…………………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μη  υπάρχοντος  άλλου  θέματος ,  λύεται  η  συνεδρίαση .   

 

 

 

ΛΗΞΗ  ΤΗΣ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

 

………………………………………………  

…………………………..…  
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Αφού  εξαντλήθηκαν  τα  θέματα  της  ημερήσιας  διάταξης ,  

λύθηκε  η  συνεδρίαση ,  συντάχθηκε  το  παρόν  πρακτικό  και  

υπογράφηκε .  

 

 

74-2017:  Έγκριση  επικαιροποιημένης  μελέτης  και  εκτέλεσης  του  

έργου :  ¨Επέκταση    δικτύου  πεζόδρομων  πόλης  Σερρών  έτους  

2017¨ .   

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

75-2017:  Τροποποίηση  της  αριθμ .  665/2012 Α .  .Σ .  περί  

τροποποίησης  Κανονισμού     Δράσεων ,  χρήσης  πεζόδρομων ,  

πεζοδρομίων ,  πλατειών  και  κοινόχρηστων    χώρων .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ  Γρηγοριάδης  Π .  

 

76-2017:  Συζήτηση  και  λήψη  απόφασης  σχετικά  με  επανεξέταση  των  

πράξεων     επιβολής  εισφοράς  σε  χρήμα  και  διόρθωση  της  

277/2016 Α .Δ .Σ .   

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Μυστακίδης  Π .  

 

77-2017:  Ορισμός  μέλους  για  την  συγκρότηση  επιτροπής  παραλαβής  

έργων      προϋπολογισμού  άνω  των  5.869,41 € έτους  

2017 σύμφωνα  με  τις  διατάξεις    της  παρ .  2 του  άρθρου  376 του  

Ν .  4412/2016. 

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  
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78-2017:  Σύσταση  επιτροπής  προσωρινής  και  οριστικής  παραλαβής  

του  έργου :   

Α)  Ασφαλτοστρώσεις  ΔΣ  Σερρών  έτους  2015  

Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

79-2017:  Σύσταση  επιτροπής  προσωρινής  και  οριστικής  παραλαβής  

του  έργου :   

Β)  Συντήρηση  και  βελτίωση  οριζόντιας  και  κάθετης  

σήμανσης  οδικού  δικτύου  έτους  2015 

Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

80-2017:  Έγκριση  της  υπ’  αριθμ .  16/2017 απόφασης  του   Δ .Σ .  της  

Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  με  θέμα    αναμόρφωση  προϋπολογισμού  έτους  2017 

  Εισηγητής :  Ο  πρόεδρος  της  Κ .Ε .ΔΗ .Σ .  κ .  Ραμπότας  Ε .  

 

81-2017:  Έγκριση  της   υπ '  αριθμό  158/2016 απόφασης  του  ΔΣ  του  

Ο .Π .Α .Κ .Π .Α .     Δήμου  Σερρών  περί  έγκρισης  ισολογισμού  

έτους  2015 

  Εισηγητής :  Ο  πρόεδρος  του  ΟΠΑΚΠΑ  κ .  Χατζημαργαρίτης  

Μ .  

 

82-2017:  Καθορισμός  θέσεων  πρακτικής  άσκησης  σπουδαστών  ΤΕΙ  

στο  Δήμο  Σερρών .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  
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83-2017:  Καθορισμός  του  αριθμού  των  ασκούμενων  σπουδαστών  των  

ΕΠΑ .Σ .     μαθητείας  του  ΟΑΕΔ  στο  Δήμο  Σερρών .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

84-2017:  Καθορισμός  του  αριθμού  των  μαθητευόμενων  μαθητών  

στην  υλοποίηση  του    ¨Μεταλυκειακού  έτους  – τάξης  μαθητείας¨  

αποφοίτων  ΕΠΑΛ  στο  Δήμο     Σερρών .    

    3576 7/7/2017 

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

85-2017:  Έγκριση  πρόσληψης  προσωπικού  με  σύμβαση  εργασίας  

ορισμένου  χρόνου    για  την  υλοποίηση  της  

συγχρηματοδοτούμενης  πράξης  ¨Κέντρο  Κοινότητας    Δήμου  

Σερρών  με  παράρτημα  ΡΟΜΑ¨  στο  πλαίσιο  του  Ε .Π .  ¨Κεντρική   

  Μακεδονία  2014-2020¨ .  

  Εισηγήτρια :  Η  αντιδήμαρχος  κ .  Αγιαννίδου  Στ .  

 

86-2017:  Γνωμοδότηση  για :  

α)  μεταβολές  στις  σχολικές  μονάδες  της  Πρωτοβάθμιας  

Εκπαίδευσης  που  υπάγονται  στο  Δήμο  Σερρών  για  το  

σχολικό  έτος  2017-2018 και   

Εισηγητής :  Ο  πρόεδρος  της  Δ .Ε .Π .  κ .  Τερζής  Β .  

 

87-2017:  Γνωμοδότηση  για :  

β)  για  τη  μη  μεταβολή  στις  σχολικές  μονάδες  της  

Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης  που  υπάγονται  στο  Δήμο  

Σερρών  για  το  Σχολικό  έτος  2017-2018 
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Εισηγητής :  Ο  πρόεδρος  της  Δ .Ε .Π .  κ .  Τερζής  Β .  

 

88-2017:  Έγκριση  διενέργειας  προμήθειας  

  α)  Σερραϊκών  παραδοσιακών  ειδών  (ούζο ,  ακανές)  για  τις  

ανάγκες  του  Δήμου    Σερρών   

 

89-2017:  Ομοίως   ειδών  καθαριότητας  υγιεινής  και  ευπρεπισμού  για  

τις  ανάγκες  του  Δήμου   Σερρών  και  των  Νομικών  του  

Προσώπων ,  έτους  2017-2018. 

Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

90-2017:  Αναμορφώσεις   πιστώσεων   εγκεκριμένου   προϋπολογισμού   

οικον .  έτους  2017 που  αφορά  δημιουργία  /ενίσχυση  ΚΑΕ  

εξόδων  (Αναμ .  19η  )  3282 7/7/17 

 

91-2017:  Ομοίως  που  αφορά  ενίσχυση  ΚΑΕ  εξόδων  (Αναμ .  20η  )                 

3151 28/2/17 

 

92-2017:  Ομοίως  που  αφορά  ενίσχυση  ΚΑΕ  εξόδων  (Αναμ .  22η  )                  

3161 2/3/17 

 

93-2017:  Ομοίως  που  αφορά  δημιουργία  ΚΑε  εξόδων  για  προμήθεια  

οχημάτων  του  Δήμου  (Αναμ .  23η)        

  3150 28/2/17 

 

94-2017:  Ομοίως  που  αφορά  την  μετονομασία  κωδικό  εξόδων .  
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95-2017:  Γνωμοδότηση  σχετικά  με  εργασίες  ανασκαφής  κρυμμένου  

θησαυρού  στο     αγρόκτημα  ¨Κρίνος¨  Δήμου  Σερρών .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

96-2017:  Έγκριση  αλλαγής  επωνυμίας  και  μετατροπής  της  μορφής  

της  εταιρείας  που    συμμετείχε  στον  διαγωνισμό  με  τίτλο :  

  α)  ¨Προμήθεια  και  έλεγχος  συντήρησης  πυροσβεστήρων¨  

του  Δήμου  Σερρών ,    λόγω  τροποποίησης  της  εταιρείας  από  Ε .Ε .  

σε  Ιδιωτική  Κεφαλαιουχική     Εταιρεία  (ΙΚΕ) ,  

97-2017:  Ομοίως  ¨Προμήθεια  οστεοθηκών  των  Δημοτικών  

κοιμητηρίων  της  Δ .Ε .  Λευκώνα  και   της  Τ .Κ .  Καλών  

Δένδρων¨  του  Δήμου  Σερρών ,  λόγω  τροποποίησης  της  

εταιρείας  από  Ο .Ε .  σε  Ιδιωτική  Κεφαλαιουχική  Εταιρεία  

(ΙΚΕ)  και  

 

98-2017:  Ομοίως   ¨Προμήθεια  καυσίμων  – λιπαντικών¨  του  Δήμου  

Σερρών ,  λόγω     συγχώνευσης  και  απορρόφησής  της ,  από  

¨ΕΚΟ  ΑΒΕΕ  ΠΕΤΡΕΛΑΙΟ-ΕΙΔΩΝ¨    σε  ¨ΕΚΟ  ΕΒΕΕ¨ .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

99-2017:  Ομοίως  της  εταιρείας  Τσασκούδης  Ι .  Νικόλαος  και  Γκάσιος  

Σ .  Φώτιος  Σια  για  το  τμήμα  κοιμητηρίων    

 

100-2017:  Ομοίως  προμήθεια  . .  της  Διεύθυνσης  Καθαριότητας  
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101-2017:  Ομοίως  για  το  τμήμα  Πρασίνου   

 

102-2017: Ομοίως  της  εταιρείας  Τσιάγκαλος  Ι .  και  Σια  ΕΕ .  Για  το  

τμήμα  Προγραμματισμού   

 

103-2017: Έγκριση  μίσθωσης  κτηρίου  για  τη  στέγαση  και  τη  

λειτουργία  του      παραρτήματος  ΡΟΜΑ  του  Κέντρου  

Κοινότητας  του  Δήμου  Σερρών .   

  Εισηγήτρια :  Η  αντιδήμαρχος  κ .  Αγιαννίδου  Στ .  

 

104-2017: Εξέταση  ένστασης  του  αναδόχου  του  έργου  ¨Βιοκλιματικές  

αναβαθμίσεις     δημόσιων  ανοικτών  χώρων  στο  Δήμο  

Σερρών¨  κατά  της  υπ’  αριθμ .  πρωτ .     53911/2-12-2016 

απόφασης  της  ΔΤΥ  για  την  επιβολή  ποινικών  ρητρών  που   

 αφορούν  το  ως  άνω  έργο .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

105-2017: Έγκριση  τροποποίησης  τεχνικού  προγράμματος  Δήμου  

Σερρών  έτους  2017   και  αναμόρφωση  του  προϋπολογισμού .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

106-2017: Έγκριση  μελέτης  του  έργου :  ¨Κατασκευή  εγκαταστάσεων  

πυροπροστασίας    στο  Κλειστό  Γυμναστήριο  και  στο  Εθνικό  

Στάδιο  του  Δήμου  Σερρών¨ .  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ  Γκότσης  Η  
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107-2017:  Έγκριση  παράτασης  προθεσμίας  εκτέλεσης  του  έργου :  

Ασφαλτοστρώσεις  ΔΕ    Σκουτάρεως  έτους  2016   

  3280  1/3/2017 

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γκότσης  Η .  

 

108-2017: Έγκριση  μετακίνησης  εκτός  έδρας  του  κ .  Δημάρχου  από  17 

έως  18 Μαρτίου  2017.  

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

109-2017: Έγκριση  καταβολής  εξόδων  κίνησης  εκτός  έδρας  από  31 

Ιανουαρίου  έως  1 Φεβρουαρίου  2017 του  κ .  Δημάρχου   

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

110-2017: Ομοίως  του  εντεταλμένου  δημοτικού  συμβούλου  κ .  Χράπα  

Παντελή  στις  2/2/2017 

  Εισηγητής :  Ο  αντιδήμαρχος  κ .  Γαλάνης  Στ .  

 

 

 

 

 

…………………………………………………….  

…………………………………..  
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Οι  Πρόεδροι  των  Συμβουλίων  των  Τοπικών  και  Δημοτικών  

Κοινοτήτων ,  κλήθηκαν  σύμφωνα  µ ε  τις  διατάξεις  της  παρ .  8 του  

άρθρου  67 του  Ν .  3852/2010 και  παρών  δεν  ήταν  κανείς .  

 

Ο  Πρόεδρος  του  Δ .  Σ . ,  μετά  την  διαπίστωση  απαρτίας ,  κήρυξε  

την   έναρξη   του   Δημοτικού   Συμβουλίου ,   στην  οποία   ήταν   παρών   ο   

 

 

 

 

 

Δήμαρχος  κ .  Αγγελίδης  Πέτρος ,  που  κλήθηκε  σύμφωνα  µ ε  τις  

διατάξεις  της  παρ .  6 του  άρθρου  67 του  Ν .  3852/2010. 

 

 Οι  Δηµ . Σύμβουλοι  κ .κ . :  

 

-  Ηλιοπούλου  Σταλακτή ,  προσήλθε  κατά  τη  συζήτηση  του  2ο υ  

θέματος  της  ημερήσιας  διάταξης .  

 

-  Μπιτζίδου  Σοφία ,  αποχώρησε  μετά  την  ολοκλήρωση  συζήτησης  του  

2ο υ  θέματος  της  ημερήσιας  διάταξης .  

 

-  Δρίγκα  Χρυσούλα ,  Καλώτα  Παναγιώτα ,  Στεργίου  Νικόλαος  και  

Τσαλίκογλου  Δημήτριος ,  αποχώρησαν  κατά  τη  διάρκεια  συζήτησης  του  

3ο υ  θέματος  της  ημερήσιας  διάταξης .  

 



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  
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•  Μετά  το  πέρας  του  κανονικού  χρόνου  συνεδρίασης ,  σύμφωνα  µ ε  

τον  κανονισμό ,  (4 ώρες  συνεδρίασης  + 1 ώρα)  αποφασίστηκε  η  

συνέχισή  της   

 

 Κατά  τη  συνεδρίαση  στης  17/2/2017 παρόντες  ήταν  οι  

Δημοπρασία .  Σύμβουλοι  κ .κ . :  

 Αναστασιάδης  Αντώνιος ,  Αναστασιάδης  Ηλίας ,  Γαλάνης  Στέργιος ,  

Γάτσιος  Ιωάννης ,  Γκότσης  Ηλίας ,  Γρηγοριάδης  Χρήστος ,  Δούκας  

Γεώργιος ,  Ιλανίδου  Δέσποινα ,  Κυρτάσογλου  Δημήτριος ,  Μερετούδης  

Δηµ ήτριος ,  Μηλίδης  Θεόδωρος ,  Παπαβασιλείου  Βασίλειος ,  Ραµ πότας  

Ευθύµ ιος ,  Τερζής  Βασίλειος ,  Τσαλίκογλου  Δημήτριος ,  Φωτιάδης  

Στέφανος ,  Χατζηµ αργαρίτης  Μαργαρίτης ,  Χράπας  Παντελής  και  

Χρυσανθίδης  Βασίλειος .  

 

-  Η  Δηµ . Σύμβουλος  κ .  Ιλανίδου  Δέσποινα ,  αποχώρησε  κατά  τη  

διάρκεια  συζήτησης  του  19ο υ  θέματος  της  ημερήσιας  διάταξης .  

 

………………………………  

……………..  

 

 

Ο  ΔΗΜΑΡΧΟΣ  

 

 

ΠΕΤΡΟΣ  ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ  

 

 



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Μ Ε Ν Η  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ ΙΑ Σ Η  Δ Η Μ Ο Τ ΙΚ Ο Υ  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ ΙΟ Υ  Τ Η Σ  1 5 Η Σ  Φ Ε Β Ρ Ο Υ Α Ρ ΙΟ Υ  2 0 1 7  

10

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΟΥ  Δ .Σ .    Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  ΤΟΥ  Δ .Σ .  

 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ        ΘΕΟΧΑΡΗΣ  ΜΙΧΑΗΛ   

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ  

 

ΙΛΑΝΙΔΟΥ  ΔΕΣΠΟΙΝΑ  (ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ .Σ . )………………….  

 

 

 

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ  ΑΝΤΩΝΙΟΣ      …………………  

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ  ΗΛΙΑΣ       …………………  

 

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ  ΘΕΟΔΩΡΟΣ      …………………  

 

ΓΑΛΑΝΗΣ  ΣΤΕΡΓΙΟΣ       …………………  

 

ΓΑΤΣΙΟΣ  ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ       …………………  

 

ΓΑΤΣΙΟΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ       …………………  

 

ΓΙΑΝΝΑΚΙΔΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      …………………  

 

ΓΚΟΤΣΗΣ  ΗΛΙΑΣ        …………………  



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  
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ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ  ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ     …………………  

 

ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ  ΧΡΗΣΤΟΣ      …………………  

 

ΔΟΥΚΑΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ       …………………  

 

ΔΡΙΓΚΑ  ΧΡΥΣΟΥΛΑ       …………………  

 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ  ΣΤΑΛΑΚΤΗ      …………………  

 

ΚΑΔΗΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ       …………………  

 

ΚΑΛΩΤΑ  ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ      …………………  

 

ΚΑΡΠΟΥΧΤΣΗΣ  ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     …………………  

 

ΚΥΡΤΑΣΟΓΛΟΥ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      …………………  

 

ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ  ΑΒΡΑΑΜ       …………………  

 

ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      …………………  

 

ΜΗΛΙΔΗΣ  ΘΕΟΔΩΡΟΣ       …………………  

 

ΜΟΣΧΟΛΙΟΣ  ΖΩΓΡΑΦΟΣ      …………………  

 



 

ΔΗΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ  
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ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ-ΣΑΡΑΚΕΝΙΔΟΥ  ΣΟΦΙΑ    …………………  

 

ΜΥΣΤΑΚΙΔΗΣ  ΠΑΥΛΟΣ       …………………  

 

ΡΑΜΠΟΤΑΣ  ΕΥΘΥΜΙΟΣ       …………………  

 

ΣΤΕΡΓΙΟΥ  ΝΙΚΟΛΑΟΣ      …………………  

 

ΤΕΡΖΗΣ  ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ       …………………  

  

ΤΣΑΛΙΚΟΓΛΟΥ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      …………………  

 

ΦΩΤΙΑΔΗΣ  ΣΤΕΦΑΝΟΣ       …………………  

 

ΧΑΡΙΤΟΣ  ΧΡΗΣΤΟΣ       …………………  

 

ΧΑΣΑΠΙΔΗΣ  ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     …………………  

 

ΧΑΤΖΗΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ  ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ    …………………  

 

ΧΡΑΠΑΣ  ΠΑΝΤΕΛΗΣ       …………………  

 

ΧΡΥΣΑΝΘΙΔΗΣ  ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ      …………………  


